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Zápisnica 

zo 44.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 30. augusta  2018 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac: vítam vás na  44. zastupiteľstve, kde bol navrhnutý nasledovný program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Úprava rozpočtu 

6. Majetok obce  

7. Rôzne, kde zatiaľ mám Bioenergia a kúrenie, informácia  protipovodňové VZN 

8. Diskusia 

9. Záver 

Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo na doplnenie programu, nikto 

Ing. Peter Sedláček – v rôznom 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, čiže kto je za, aby sme sa riadili týmto programom, štyria, ďakujem, 

Jana Majerová sa ospravedlnila, že má hnačku, Rado ide z Čiech, čiže príde  a babka by ešte mala prísť, 

hej, takže asi tak, Miša zapíšeš do tých uznesení, hej, za zapisovateľku Mišku Nutterovú a za 

overovateľov Pavla Šimuna  a Petra Sedláčka  

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-1/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje program obecného zastupiteľstva  v Ľubietovej 

Uznesenie OcZ 44 – 2/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  určuje 

Michaelu Nutterovú za zapisovateľku zápisnice a pána Šimuna a pána Sedláčeka  za overovateľov 

zápisnice 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, ďakujem, všetci, štyria, voľba návrhovej komisie, predseda 

Michaela Černáková, členovia Ivan Kováč a Pavol Šimun 

Michaela Černáková – Uznesenie OcZ 44 – 3/2018 zo dňa 30.augusta 2018 - obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová volí návrhovú komisiu v zložení predseda Michaela Černáková, člen Ivan Kováč a člen pán 

Šimun 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci štyria, ďakujem, sme v bode kontrola plnenia uznesení, 

skontrolujeme si dve, dve zápisnice, lebo minule sme nekontrolovali, takže jún a júl, hej, čiže najprv ideme 

jún – program obecného zastupiteľstva, zapisovateľka, overovatelia, návrhová komisia, správa o kontrole 

plnenia uznesení, plán sociálnych ......bol zverejnený, visí, dá sa na vyšší územný celok, zajtra sa preverí 

a pošleme, tam sa to robilo hlavne kvôli nim aby sme nemali problém s umiestňovaním občanov, čiže, 

vezeden úprava odmeňovanie poslancov, visí, platí, záverečný účet obce nebol vlastne prijatý, 

rozpočtové opatrenie to bola tá dvojka kvôli škole, rozpočtové opatrenie číslo dva bolo prijaté, preto sme 

škole navýšili príjmov, schvaľuje navýšenie o dvadsať, to je vlastne súčasťou toho rozpočtového 

opatrenia základnej školy, navýšenie príjmov o 28650 € a výdavkov, hej, správu o hospodárení ZŠ s MŠ 

T. G. Masaryka schvaľuje, žiadosť Libora Chebeňa o kúpu pozemku tam sme vlastne nesúhlasili s tým 

zverejnením ani s odpredajom, s tým, že teda ja neviem mu doručiť odpoveď, dobre, berie na vedomie 
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žiadosť Idy Misákovej, to sa zverejnilo, to budeme dneska riešiť, to isté Anton Vacho to sú chaty v Hutnej, 

tam  máme vlastne dneska pripravené druhé uznesenie,  šesťstopäť verejnou súťažou, tam vlastne bola 

tá Veronika Filadelfiová, tam je to už vlastne aj zavkladované na katastri, ona si to riešila, žiadosť Viery 

Mandyčevskej o prenájom bytu, tam sme zverejnili zámer, máme, môžeme dneska o tom rozhodnúť ak 

teda bude vôľa, tak isto PZ Rúbane o prenájme časti plavárne, bol zverejnený zámer, berie na vedomie 

žiadosť firmy SHA-RAK o ukončenie nájmu pozemkov a nebytových priestorov v areáli plavárne 

v Ľubietovej, k tomu sa dneska dostaneme s tým že sme to brali na vedomie, lebo tam je dvojročná 

výpovedná lehota, plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na druhý polrok a to je všetko a minule, čo 

sme mali v júli v tej oklieštenej verzii, ja sa vrátim, čiže návrh uznesenia, čiže všetky boli vlastne k voľbám, 

čiže jeden viacmandátový volebný obvod,  zvolilo sa deväť poslancov, jeden jednomandátový obvod na 

starostu obce a potom druhé uznesenie deväť poslancov a rozsah na plný úväzok starostu, hej, otázky, 

tieto veci sú zverejnené na úradnej tabuli na internete, má niekto nejakú otázku 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem opýtať, nepamätám si presne, čítal si splnené uznesenie plán 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky ale nespomínam si, žeby informácia o splnenom opatrení 

diškurovali o tomto, či sa mýlim  

Ing. Pavel Zajac – kde,  

Ing. Peter Sedláček – na minulých zasadaniach obecného zastupiteľstva 

Ing. Pavel Zajac – ale ja som čítal zo zápisnici, z uznesenia, je prijaté, ak je v tom nejaký problém, tak 

treba povedať, lebo neviem 

Ing. Peter Sedláček – no nie je problém, lebo sme povedali, že nás je málo a nebudeme sa tým zaoberať 

to znamená že malo to byť zaradené na najbližšom, alebo je neviem, spravili sme len volebný obvod 

a počet poslancov 

Ing. Pavel Zajac – no dobre a teraz čo teda čakáš, že  

Ing. Peter Sedláček – no nie, predpokladal som, že v podstate keď si prečítal, že toto uznesenie bolo 

splnené, že sme schválili plán hlavnej kontrolórky na druhý polrok, tak som predpokladal že bude 

v programe ešte informácia o splnenom opatrení zo strany pani kontrolórky zo dňa osemnásteho piaty 

dvetisíc osemnásť  

Ing. Pavel Zajac – zo dňa osemnásteho piaty dvetisíc osemnásť  

Tatiana Jancurová –  

Ing. Pavel Zajac – nie, osemnásteho mája 

Ing. Peter Sedláček – to boli tie záchody 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, k týmto uzneseniam, môžeme sa k tomu dostať, poprosím vás, k týmto 

uzneseniam 

Ing. Peter Sedláček – dobre, v rôznom, dobre 

Ing. Pavel Zajac  – má niekto nejakú otázku, ak nie, poprosím uznesenie 

Michaela Černáková – ako mám dopísať za máj a júl 

Ing. Pavel Zajac – áno, za jún a júl správu prednesenú starostom  

Michaela Černáková - Uznesenie OcZ 44 – 4/2018 zo dňa 30.augusta 2018 - obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová berie na vedomie správu o plnení uznesení prednesenú starostom obce Ľubietová za obdobie 

jún a júl dvetisíc osemnásť 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, dobre, už aj babka hlasuje, prosím napísať, sme v bode úprava 

rozpočtu, ja aby ste vedeli, tak ako som si dal od Moniky vytiahnuť tie veci, ktoré sme sa dohodli na 

finančnej komisii, čiže skôr ako sa k tomu dostaneme ta ja vám poviem stavy na účtoch je Prima banka 

72831,37 €, VUB bežný účet 111072,28 € a kanál 8664,26 €, k fondom sa dostaneme a ešte som vám 
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jednu vec, čo sa týka, čo je v tej úprave rozpočtu, v rozpočtovom opatrení, to splatenie úveru tam som sa 

vlastne informoval v Prima banke, dneska som to vlastne riešil s nejakou slečnou, ktorá povedala, že teda 

že áno, povedala mi niečo iné, čo mi pred tým povedal ten chlap, takže povedala, že áno, navýšiť sa dá, 

predpoklad sto euro, hej, to je prvá vec a druhá vec, že aj keď navýšime tú splátku na sto euro tak podľa 

mňa tie štyri percentá aj tak musíme zaplatiť čiže som poprosil Moniku, aby mi vytiahla koľko nás stoja 

úroky mesačne na ten oný, úver takže teraz v auguste nám bolo stiahnuté 98,21 eura, mám do 

septembra, čiže tisíc tristo euro nás stáli úroky keby sme šli tým ako je to teraz nastavené, a keby sme 

vlastne zaplatili jednorázovo tých štyri percentá tak je to tisíc osemsto euro, no tak ako nám sa, 

momentálne sa nám ten úver neoplatí akože vyplácať, lebo skrátka zaplatíme ešte tú žiadosť, zaplatíme 

aj ten štvorpercentný poplatok  čiže, ako je to zbytočné, čiže toto sú tie veci o ktoré ste ma žiadali, neviem, 

či idem ešte prečítať tie žiadosti dobrovoľného hasičského zboru lebo tie sú vlastne v tom opatrení, čiže 

potom sa už nimi riešiť nebudeme, lebo ak schválite opatrenia tak vlastne vy schválite aj tie veci, čiže 

prečítam vám tie dve žiadosti, čo sa týkajú dobrovoľného hasičského zboru, hej, hej, čiže dobrovoľný 

hasičský zbor obce Ľubietová žiadosť o zakúpenie novej TBS12, týmto obec Ľubietová žiadame 

o zakúpenie novej TBS12- to je tá mašina, čo sa vlastne dá použiť na zásahy, ktorá bude v budúcnosti 

využívaná na zásahy na športovú činnosť, za skoré vybavenie ďakujem, podpísaný veliteľ, tu prítomný 

Ľudo Ďurian a druhá je žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov,  týmto obec Ľubietová žiadam 

o navýšenie rozpočtu na rok dvetisíc osemnásť na tisíc eur z dôvodu opravy – nového nástreku avie 

furgon, ktorá bude v budúcnosti využívaná na zásahovú a športovú činnosť, za skoré vybavenie vopred 

ďakujem, neviem, Paľo, ešte som mal niečo vyriešiť v rámci toho rozpočtového opatrenia, lebo podľa 

mňa, tie zmeny ktoré tam boli sme prešli na finančnej komisii, poprosím predsedu finančnej komisie 

Pavol Šimun – no v podstate rozpočtové opatrenie číslo, máme v podstate dva rozpočtové opatrenia, 

máme trojku a štvorku, trojka je zmena rozpočtu obce a štvorka sa tiež týka zmeny rozpočtu obce ale to 

sa týka prenesených kompetencií – to sú kompetencie, čo sa týka navýšenia príjmov a zároveň aj 

výdavkov na matriku a prenesené kompetencie na školu, že to Monika spravila tak, že spravila 

samostatné rozpočtové opatrenie a trojka sú v podstate rozpočtové opatrenie výdavky obce,  

Ing. Pavel Zajac – všetko 

Pavol Šimun – my sme k tomu na finančnej komisii sedeli, bol aj starosta za chvíľu, povieme tak, finančná 

komisia odporúča prijať rozpočtové opatrenia ale poviem, ja osobne som nie s tým vysporiadaný, 

vnútorne, poviem prečo, navyšujeme výdavky, rozpočtové opatrenie vždy robíme pred tým, než ideme 

peniaze míňať u nás to robíme opačne, peniaze minieme a potom robíme rozpočtové opatrenie, nevieme 

za čo sme minuli, my jednoducho teraz sme pritlačený k tomu, že ak neodsúhlasíme rozpočtové opatrenie 

nastane problém, lebo neboli dodržané rozpočtové opatrenia, bude problém so zaúčtovaním finančných 

prostriedkov, porušia sa rozpočtové pravidlá – čo teraz ideme spraviť, ak ho neodsúhlasíme, ja poviem, 

túto vec sme potom na finančnej komisii rozobrali, ak to neodsúhlasíme, máme s tým problém lebo 

najväčší výdavok a úprava, čo sa týka finančného rozpočtu je úhrada cesty sto osemdesiat tisíc na 

Močilie, my sme mali peniaze plánované na minulý rok lebo zmluva bola s tým, že sa dokončí cesta do 

31.12.2017, cesta sa nedokončila ale rozpočet sa pripravil na rok dvetisíc osemnásť ale že tú cestu bude 

treba zaplatiť nikto nezarátal do výdavkovej časti rozpočtu, samozrejme, faktúra prišla cesta sa dokončila, 

cesta sa uhradila  a osemdesiat tisíc nám visí v lufte, tým, že sa neodsúhlasil záverečný účet nemohli sa 

prebytky z minulého roku kde tie peniaze boli rozpočtované, nemohli sme ich prerozdeliť, pán starosta to 

aj tak s ekonómkou spravili, rozdelili si tie prostriedky do fondu rozvoja a rezerv a opráv a účtovne to 

spravili a uhradili, samozrejme, že nie je to kóšer rozpočtové, čo sa týka s rozpočtovými pravidlami, 

môžeme to odsúhlasiť a zasa sa budeme smiať všetci všetkým, že ako sme s tým vykývali, že aj tak si 
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môžeme robiť, čo chceme v podstate je to o tom, že neexistuje žiadna zodpovednosť za financie, čo sa 

týka rozpočtových pravidiel a rozpočtu obce, rozpočet obce je tuná v podstate len taký trhací kalendár, 

ak to neodsúhlasíme, tak vznikne problém, je otázka, v podstate je to bohove jednoduché, pán starosta 

si zo zákona môže tie peniaze zobrať ale do konca roka tých sto osemdesiat tisíc tam bude musieť vrátiť 

samozrejme, že možno to by bolo dobré riešenie musel by trošku pošporovať, pogazdovať, aby tie 

peniaze vrátil a všetko bude zasa na poriadku s tým, že nové zastupiteľstvo, keďže toto zastupiteľstvo 

končí a bude zvolené nové, bude mať už len napríklad sto osemdesiat tisíc  pripravené keš na svoje plány 

a na svoje budovateľské aktivity, je na poslancoch, my sme sa včera stretli, poslanci, ja som oslovil 

všetkých poslancov okrem Evky, lebo na ňu nemám kontakt, mail to je jedno, v podstate ja som toto 

všetko poslancom vysvetlil, my sme to prežuli, predebatovali,  je na každom poslancovi na jeho vedomí 

a svedomí ako bude hlasovať, ešte čo sa týka rozpočtového opatrenia je tam to, čo Paľo povedal, hasiči, 

ďalej je tam štrnásť tisíc na chodník, na dobudovanie konečne chodníka na Zábavu z horného konca a je 

tam tridsať päť tisíc na ihrisko, vybudovanie ihriska a toto, ty si potom už odišiel a my sme sa pýtali, týchto 

tridsať päť tisíc je mimo tých, ktoré dostaneme, dobre sme to pochopili  

Ing. Pavel Zajac – no podľa mňa áno, tridsať päť tisíc dostaneme ale niečo musíme vybudovať za naše 

a potom dostaneme refundáciu 

Pavol Šimun – no, čiže celé ihrisko nás bude stáť potom 

Ing. Pavel Zajac – sedemdesiat 

Pavol Šimun – sedemdesiat tisíc  

Ing. Pavel Zajac – tridsať tisíc je vrch, plánovali sme čiže zhruba .............. 

Pavol Šimun – no a tam sme sa na poslednom zastupiteľstve alebo na predposlednom rozprávali 

a myslím, že sme aj odsúhlasili desať tisíc navýšenia za tú spevnenú asfaltovú plochu s tým, že aby sa 

mohlo hrať aj ten tenis aby bol kvalitnejší 

Ing. Pavel Zajac – ten povrch  

Pavol Šimun – áno, že bude proste kvalitnejší ten povrch no ale potom ja som pozeral je na stránke 

zavesené výberové konanie a je tam kopu prác vykonaných, zemných a úprav ja sa chcem spýtať to bolo 

robené na základe nejakého projektu, kto to vypracoval alebo kto to navrhol, ten výkaz výmer 

Ing. Pavel Zajac – naceňoval to ...........lebo vlastne my sme potrebovali ten rozpočet priložiť k 

Pavol Šimun – k žiadosti predpokladám 

Ing. Pavel Zajac – k žiadosti tak ho naceňovali tí, čo robili cestu, čiže prešli reálne čo tam treba urobiť ten 

roh a plus teda tam treba urobiť ......asi štyridsať centimetrov škváru, ktorá tam je a vlastne urobiť podklad 

v zmysle projektu, ktorý dodal, dodalo Maro  

Pavol Šimun – čo budú dodávať ako 

Ing. Pavel Zajac – áno, vrch  

Pavol Šimun – povrch, no dobre, to sme nevedeli, ty si už potom odišiel, tak sme nevedeli, tak sme sa išli 

spýtať, teda teraz sme sa spýtali a ostatné čo sa v podstate priebežné výdavky bežných výdavkov týka 

dostali ste aj podklad, to čo sme minule žiadali na čo bolo navýšené, hlavne v tých prevádzkových 

nákladoch, tých deväť tisíc euro, to každý mal a každý si to prešiel a ak neprešiel jeho vec, ďalšia vec čo 

je napríklad znižujeme, na jednej strane sme minulý rok pri príprave rozpočtu na tento rok sme sa dohodli, 

že budeme, že prijmeme jednu pracovníčku alebo pracovníka to je jedno, jednu pracovnú silu s tým, že 

sme navýšili aj rozpočet, vtedy sme ťa požiadali žeby si nám predložil nejakú štruktúru organizačnú alebo 

čo, do dneska nič nemáme, teraz rozpočet znižujeme na mzdy ale na druhej strane ak si to niekto všimol 

tak zvyšujeme na dohodách o šesť tisíc euro, to teda je tuná naviac, sú tuná vždy na dohodu nejaký ľudia, 

keď si vezmeme že to čo zoberieme tam tak dáme na dohody, či by naozaj nebolo rozumnejšie prijať tú 
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pracovnú silu lebo na druhej strane, keď som si prečítal konsolidačnú správu za rok 2017, ktorá je 

zverejnená na stránke tak tam sám tvrdíš, že je práce veľa že treba prijať tú pracovnú silu 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – no tak ale ja potom tomu nerozumiem, dali sme peniaze, máme dneska koniec augusta 

pracovnú silu sme neprijali ale tam tvrdíš, že treba prijať a peniaze ponižujeme a pracovnú silu 

neprijmeme 

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ neprijmeme pracovnú silu z toho dôvodu, lebo hovorím, zasa sa črtá niečo, čo 

bude po voľbách inak a keď bude to jasné, že takto sa to bude riešiť, tak sa to bude riešiť a ďalšia vec 

môže to riešiť úplne niekto iný, teraz už nebudem prijímať pracovnú silu dva mesiace pred voľbami, nech 

si už nový starosta spraví čo chce  

Pavol Šimun – dobre, čiže toľko z mojej strany, čiže môj osobný návrh je taký, aby sme vypustili 

v kapitálových, v kapitálovom rozpočte presuny do fondov tie dve položky 454 01 a 02 a to isté aby sme 

aj v príjmovej aj v kapitálovej časti, aby sme vypustili tieto dve položky, je na poslancoch ako sa s týmto 

vysporiadajú 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ja sa spýtam tak že som nemal zaplatiť cestu, hej, čiže je odsúhlasená 

akcia, odsúhlasili ste navýšenie a teraz ja som mal ako čo urobiť, nemal som zaplatiť faktúru, hej, či ako, 

čo som mal spraviť  

Pavol Šimun – nie, ja ti na to odpoviem ináč, Paľo ak si dobre pamätáš, keď sme robili rozpočet na rok 

dvetisíc sedemnásť tak sme sa tu zišli, finančná komisia, poslanci a ty, ty si po dvadsiatich minútach sa 

zmrskal a odišiel preč, lebo si povedal, že len na teba útočíme a to sme sa ťa len spýtali, že prečo sa 

nespravil chodník v roku dvetisíc šestnásť, keď boli naplánovaných dve tisíc euro na Podlipu, potom bolo 

vyhlásené tuto tvojím synom na zastupiteľstve, že ja si robím svoj rozpočet, že ja si robím rozpočet, že 

sa hrám na veľkého financ majstra, dobre, tak sme sa na to vykašlali a rozpočet si pripravoval ty, na rok 

dvetisíc osemnásť, sám, tak prečo si si tam tie peniaze nezahrnul 

Ing. Pavel Zajac – ako nehnevaj sa, ale rozpočet vždycky pripravuje ekonómka, pripravuje ekonómka 

Pavol Šimun – dobre, ale chceš povedať, že ho s tebou nekonzultuje  

Ing. Pavel Zajac – ta ako 

Pavol Šimun – ekonómka nemôže vedieť, že cesta nebude dokončená a určite sa ťa bola spýtať, že čo 

teraz s tým 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, jedna vec je tá, že keby bola dokončená cesta, hovorím, mňa sa PETERSvan 

pýtal v októbri, prosím vás začalo mrznúť, snežiť, chcete aby sme začali klásť obrubníky, boli by ich 

položili ale povedali hneď, prosím vás je to zbytočné bude nám to takto lámať a budeme to celé prerábať, 

veď ako logiku to malo a hovorím, ďalšia vec je tá veď ako ty operuješ jedným zákonom, ale ja musím 

tiež pozrieť do určitej doby , musím zaplatiť faktúru a ja skrátka skade ju mám zaplatiť, keď všetky peniaze 

máme vo fondoch, na fondy na uvoľnenie peňazí z fondov potrebujem uznesenie obecného 

zastupiteľstva, čiže je zrejmé, že dneska ho nedostanem, no dobre, čiže ja mám jednu jedinú možnosť, 

presne to čo si povedal, vrátite peniaze do obce 

Pavol Šimun – no áno 

Ing. Pavel Zajac – no tak ja ti poviem, že spravím jednu jedinú vec ktorú môžem urobiť, skrátka chytím 

a podojím spoločnosti, lebo skrátka ja tie peniaze nemám skade urobiť, čiže urobím normálne opatrenie, 

keď poviem, že žiadne cesty sa robiť nebudú keď tie peniaze prídu, potom sa môžu robiť cesty, nemám 

čo iné urobiť 

Pavol Šimun – no veď ale peňazí máme dosť v obci  
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Ing. Pavel Zajac – no veď dobre a ako, ako ja môžem teraz faktúru vyplatiť, veď ja to potrebujem presunúť 

a zase presunúť, to sme s Monikou urobili, urobili sme 

Pavol Šimun – no veď 

Ing. Pavel Zajac – no veď to sme s Monikou urobili, hovorím, ale momentálne ja mám fakt tie peniaze 

požičané, čiže teraz akože čo máme, ja mám zobrať z mojich účtov na zaplatenie, ja nemám skade zobrať 

tie peniaze  

Pavol Šimun – my nehovoríme, že si máš zobrať z tvojho účtu, pozri sa, veď sám si prečítal koľko je na 

účtoch a ja tu vidím 190 tisíc,  

Ing. Pavel Zajac – no však je 

Pavol Šimun – no tak, a každý mesiac chodia podielové dane  

Ing. Pavel Zajac – ešte ihrisko ideme budovať, ja to skrátka nenaplním z toho 

Pavol Šimun – no veď dobre,   

Ing. Pavel Zajac -............dvesto tisíc euro 

Pavol Šimun – sto osemdesiat a na druhej strane vezmi si, že spoločnosti nám dajú aj nejaký nájom, dajú 

nám nejaké peniaze predsa 

Ing. Pavol Zajac – pozri sa, Paľo, urobte čo uznáte za vhodné, osobne si myslím, že nie je to dobrý nápad 

ako ja už som zvyknutý, že aj tak si urobíte čo chcete, urobte, ja už nemám k tomu čo povedať  

Pavol Šimun – teraz ja neviem prečo nám vytýkaš, že si robíme, čo chceme  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, urob čo chceš 

Pavol Šimun – v prvom rade si to ty Paľo , ktorý robí všetko čo ty chceš, ty vôbec  aj keď sa dohodneme 

na niečom aj na neformálnych stretnutiach tak to nerešpektuješ a nespravíš alebo aspoň nie si ochotný 

o tom diskutovať ďalej, ty si spravíš to čo chceš, takže neobviňuj nás, že si robíme čo chceme 

Ing. Pavel Zajac – čo som urobil pri ceste niečo iné, čo ste vy neodsúhlasili 

Pavol Šimun – čo si spravil, prečo si si nenaplánoval, prečo si tie prostriedky nepresunul do rozpočtového 

Ing. Pavel Zajac -  mne Monika tvrdila, že to nejde, že skrátka pokiaľ nie je záverečný účet tak to nejde 

Pavol Šimun – no dobre, ale sme mali  

Ing. Pavel Zajac – ja nemôžem ovládať aj účtovné zákony tak ako ona vie 

Pavol Šimun – veď to je v poriadku, to ja sa s tebou vôbec neškriepim, ale sme predsa mohli spraviť to, 

že sme si mohli s tých prostriedkov, veď sme mali sto šesťdesiat tisíc prebytok v rozpočte keď sme ho 

pripravovali, tak dvadsať tisíc už nebol problém niekde zobrať, ušetriť  

Ing. Pavel Zajac – nechápem o akých dvadsiatich tisícoch rozprávaš, ale dobre 

Pavol Šimun – ale do tých sto osemdesiat, vieš, do toho prebytku ktorý sme mali sto šesťdesiat tisíc bez 

tých peňazí, ktoré boli v prebytku z roku dvetisíc sedemnásť  

Ing. Pavel Zajac - Paľo, predsa vieš, že keď ti príde sto dvadsať tisícová faktúra ktorá prišla, tak my 

skrátka sme toľko peňazí na účte nikdy nemali ďalšia vec, keby bol záverečný účet  čiže my v zmysle 

zákona musíme, neviem, päť či desať percent odviesť do rezervného fondu a my tie financie musíme 

reálne odviesť lebo skrátka ti to hovorí zasa nejaký zákon, čiže ja tiež nemôžem vyplatiť sto dvadsať tisíc 

za cestu a potom ja tie peniaze môžem tiež robiť, že tie peniaze prevediem do rezervného fondu a potom 

ich vytiahnem z toho rezervného fondu to teda čo sa rozhodlo že fasáda sa urobí z rezervného fondu 

a z fondu rozvoja opráv sa spraví cesta ako ja nemám čo s tým iné urobiť  

Pavol Šimun – ja už k tomu nemám, ja k tomu nemám čo, ja som povedal svoj názor, ja som tlmočil aj 

názor finančnej komisie kde odporučili prijať rozpočtové opatrenie ako jedno tak aj druhé. Lebo tu je 

problém ten, že môžu vzniknúť potom iné následky ak sa tie peniaze nevrátia ako si ty povedal takže 
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nebudú prostriedky, takže ja si myslím že určite obec je v takej kondícii že by nemalo byť problém tie 

peniaze tam vrátiť  

Ing. Pavel Zajac – urobím všetko preto aby som ich tam vrátil, nemáme čo iné urobiť, nemáme čo robiť 

Pavol Šimun – lebo poviem tak, preto by som vypustil, dal, teda ja navrhujem vypustiť len tieto dve položky 

lebo to ostatné, si myslím, na tom sme sa dohodli, že to treba spraviť tak spravme, ale kľudne  

Ing. Pavol Zajac – no a z čoho  ideme financovať to ihrisko, koľko máme na účtoch, sto osemdesiat tisíc, 

z čoho budeme financovať to ihrisko 

Ing. Peter Sedláček – sto deväťdesiat dva  

Pavol Šimun – no dobre 

Ing. Pavel Zajac – kúpime mašínu a potom z čoho budeš to ihrisko financovať, štrnásť tisíc je chodník 

a z čoho budeme robiť keď teda neschválime rozpočtové opatrenie tak z čoho budeme 

..............nemôžeme to urobiť takto ...........a nebudeme už robiť nič, ideme si sadnúť a ideme šetriť 

peniaze aby sme doplnili fondy 

Pavol Šimun – ale ty nerozumieš tomu, pozri sa, veď máme dve spoločnosti, ktoré nevieme ako fungujú, 

lebo konatelia nie sú, alebo my nevieme povedať konateľom aby zvolali valnú hromadu  

Ing. Pavel Zajac – neviem čo budete chcieť, teraz naplánovali päť tisíc bez depeha opravu ciest, koľko 

čakáš, že lesy vám dajú, však dobre, nájom nám dajú určite,  

Pavol Šimun – dajú nájom, ..........určite má dáke peniaze 

Ing. Pavel Zajac – no však určite nejaké má, určite, ja nehovorím, že nemajú, ale však hovorím reálne si 

povedzme, že to rozpočtové opatrenie  má povedzme sto tisíc euro, sto tisíc euro, momentálne, čiže 

polovičku tých peňazí musím použiť na to, aby som splnil toto rozpočtové opatrenie a musím tých sto tisíc 

potom dakde nájsť, hej, aby som ich vrátil do toho a pri tom hovorím, však teda čo, budeme mať naplnený 

rezervný fond však teda keď sme sa dohodli, že je zbytočné mať na rezervnom fonde peniaze, vo fonde 

peniaze keď môžeme to dať do opravy budovy, tak dajme to do opravy budovy to sme mohli urobiť ž 

dávno, dobre, nie tak nie  

Pavol Šimun – nie, veď sú tu poslanci  a budú hlasovať 

Ing. Pavel Zajac – akože tomu celkom nerozumiem, ale dobre, nech sa páči, otváram diskusiu, nech sa 

páči 

Ing. Peter Sedláček – neviem prečo tomu nerozumieš, ja si myslím, že kolega Šimun to povedal celkom 

jasne, vedeli sme keď cesta vlani, hovorím o vlaňajšku  keď sa cesta nedorobila, nedokončila vlani a tým 

pádom sa za ňu nezaplatilo, vedeli sme všetci vrátane ekonómky, vrátane teba, vrátane všetkých 

poslancov že táto cesta dokončí sa v tomto roku a za tú cestu bude treba v tomto roku aj zaplatiť  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – no, takže neviem, čo na tom je nie jasné 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale ešte raz, chápeš systém dostania peňazí príjmu do rozpočtu 

Ing. Peter Sedláček –chápem, tých sto šesťdesiat tisíc, ktoré zostali vlani úplne hravo sme mohli presunúť 

tento rok a z tých peňazí by sme zaplatili cestu 

Ing. Pavel Zajac –však by sme ich aj presunuli ale musíme ich presunúť až po záverečnom účte  

Ing. Peter Sedláček – záverečný účet keďže ja som povedal na deväťsto deväťdesiatich zasadaniach 

obecného zastupiteľstva tak ako Paľo povedal, z rozpočtu je trhací kalendár, robíš si čo chceš, napokon 

konštatuje to aj obecná kontrolórka, konštatuje to audítorka, že veľa, veľa položiek je vlastne 

pouhrádzaných  mimo rozpočtu a nie v zmysle zákona, je to čierne na bielom, to dala vlastne aj audítorka 

aj ekonómka, máme za posedné štyri roky x takýchto vyjadrení a ty tomuto nerozumieš teraz,  

Ing. Pavel Zajac – Peter 
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Ing. Peter Sedláček – nedokončil som, keď sme v máji neschválili záverečný účet  ja som bol šialene 

prekvapený a príjemne prekvapený pretože konečne po štyroch rokoch sa  niečo môže stať, po štyroch 

rokoch, po štyroch rokoch sme stále konštatovali, že  robíš si čo chceš, uhrádzaš prostriedky mimo 

rozpočtu, mimo rozpočtovaných peňazí a tak ďalej, my sme v máji, hovorím bol som príjemne 

prekvapený, že sa podarilo neschváliť záverečný účet, tak v júni, no, to je jedno a teraz máme síce sto 

deväťdesiat tisíc ty povieš, že podojíš spoločnosti, tie spoločnosti sa podoja toľko, koľko budú môcť dať, 

nie koľko ty povieš, ale koľko budú môcť dať, vieš a ja som presne za tento návrh ako povedal Paľo 

Šimun, vyhoďme sto jedna plus sto .............z príjmov a vyhoďme presne tie isté peniaze z výdajov a tých 

sto deväťdesiat dva tisíc, respektíve tých sto osemdesiat tisíc, čo dlžíme za cestu, respektíve peňažne 

úplne hravo, do konca roka vykryjeme  

Ing. Pavel Zajac – čiže dobre, skončil si 

Ing. Peter Sedláček – skončil, ja sa potom ešte popýtam lebo ma zaujímajú iné veci 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ešte raz, Monika mi tvrdí jednu vec, peniaze ktoré sú z prebytku môžeme 

dostať do rozpočtu po záverečnom účte, záverečný účet nebol schválený čiže 

Ing. Peter Sedláček – prečo  

Ing. Pavel Zajac -  dobre, my ho nemáme 

Ing. Peter Sedláček – prečo 

Ing. Pavel Zajac – čiže my tie peniaze nemáme .........čiže ďalej pôjdu neviem ako pôjdu do ďalšieho roku 

zase, keďže dneska o tom nerozhodnete, už po auguste to robiť nemôžeme, tým pádom, čiže budeme 

o tom rozhodovať v júni ďalšieho roka, asi tak, asi tak v júni ďalšieho roka, takže hovorím 

Ing. Peter Sedláček – ale na vine nie sú poslanci 

Ing. Pavel Zajac – ale dobre  

Ing. Peter Sedláček – na vine nie sú poslanci, ako robíš blbcov štyri roky z poslancov  

Ing. Pavel Zajac – aké máte možnosti v záverečnom účte – schváliť ho bez výhrad alebo s výhradou, inú 

možnosť nemáte  

Ing. Peter Sedláček – dobre, schválili sme s výhradami  

Ing. Peter Sedláček – ale vy ste ho neschválili, neschválili 

Ing. Peter Sedláček – neschválili, dobre  

Ing. Pavel zajac – dobre, hrozí nám za to pokuta ale v poriadku, dobre, zase hovorím, kto je za to 

zodpovedný, však samozrejme, samozrejme takto ukážeš na mňa, hej, hovorím, vy ste tiež porušili zákon, 

lebo vám zákon neschváliť záverečný účet neumožňuje ale vy skrátka môžete, vy môžete všetko, vy ste 

kolektívny orgán, za nič nie ste zodpovedný, za nič absolútne za nič môžete si robiť, čo chcete a to isté 

spravíte aj dneska, urobíte si čo chcete, urobte, hovorím, ja už nebudem ani nič vysvetľovať ani sa nijakým 

spôsobom s tým nestotožním a nebudem prosiť o niečo, nech sa páči pani Garajová 

Zora Garajová – ja ak je diskusia, chcem sa opýtať, prečo promptne bola riešená tá cesta smerom na 

Močilie, keď už dávno boli žiadosti na Podlipu cestu robiť, chodník a promptne sa robí tá cesta nová teraz 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, o tom rozhodlo obecné zastupiteľstvo 

Ing. Peter Sedláček – áno 

Ing. Pavel Zajac – jediná odpoveď 

Zora Garajová – preto sa pýtam prečo, preto 

Ing. Pavel Zajac – hovorím ešte raz, nech sa páči, sme v rozpočtovom opatrení 

Zora Garajová – žiadam odpoveď, že prečo 

Ing. Pavel Zajac – no rozhodli o tom poslanci obecného zastupiteľstva 

Zora Garajová – no ale prečo ste tak rozhodli, keď 
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Ing. Peter Sedláček – prečo sme tak rozhodli, preto že tí stavitelia, ktorí tam začali stavať dostali stavebné 

povolenie, pred tým, ako dostali stavebné povolenie nikto nechcel ani cestu ani   prípojky ani nič, no lenže 

teraz keď si domy postavili tak prišla celá ulica a povedali že v čižmách domov chodiť nebudú  

Zora Garajová – a na Podlipu môžu chodiť 

Ing. Peter Sedláček – jáj áno, v poriadku keby prišli všetci obyvatelia Podlipy tak riešili by sme možno aj 

tú 

Zora Garajová – už dávno mali žiadosť Podlipa 

Ing. Peter Sedláček – toto chcem povedať, takže toto dobieha vlastne tieto  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Pavol Šimun -  ja ešte by som chcel zdôrazniť to čo si povedal, že aby si páni poslanci rozmysleli ako 

budú hlasovať lebo naozaj do 31.8.je možnosť to zmeniť, po 31.8. sa už kapitálové nebudú môcť 

upravovať, toľko 

Ing. Pavel Zajac – ako dostaneme sa úplne zbytočne na hranu a budeme mať problémy s financiami ak 

chceme teda pokryť teda to čo máme, ale dobre, ako dobre, čo mám povedať, nič, nech sa páči  

Stanislav Sedláček - ......./ nerozumieť, zvoní mobil/ vieš z akého dôvodu ..minule bolo povedané na 

zastupiteľstve aj som skoro zabudol, že je zastupiteľstvo ja sa chcem spýtať, že čo je s tou škôlkou 

Ing. Pavel Zajac – pristúpili na tie veci, že prvého sa montuje, prvého sa montuje pieskovisko a následne 

sa skrátka položí trávnik, hotovo, vyriešené, ako nemám čo s tým urobiť, čakám na stavebnú firmu, no čo   

Stanislav Sedláček – ako že aby trištvrte roka neurobili pre škôlku akože pre deti nič, lebo už sa to mohlo 

od jari robiť, nemajú sa kde hrať ...............ja som sa bol na to včera pozrieť bordel taký istý ako ostal bol 

som tam v máji, keď som si bol dávať tú žiadosť na ten plyn, na plynofikáciu k tomu sa ešte vrátim, že to 

bude, že už máš zhruba všetko, že už to bude  

Ing. Pavel Zajac – áno  

Stanislav Sedláček – teraz si povedal na zastupiteľstve, že to bude do konca augusta kým pôjdu do školy 

deti, už je to zase nie 

Ing. Pavel Zajac – Stano, ako čo mám spraviť ja to urobiť nemôžem, lebo skrátka ............. 

Stanislav Sedláček – tak potom nevrav ani na zastupiteľstvách, lebo to je blbosť, teraz sa ťa spýtam, 

prečo taká úradná listina príde ku mne že schvaľuje výstavbu rodinný dom na Píle a príde to mne  

Ing. Pavel Zajac – na Píle no Murgašová Jana a malo to byť na správe ciest 36,26  -  37,40 

Pavol Šimun – je nás viacej poslancov, povedali sme všetko, chce ešte niekto niečo rozprávať, 

k rozpočtovému opatreniu povedať 

Ing. Peter Sedláček – no ja som ešte chcel spýtať na tú............čítal si čo si čítal, hej, nemám nič proti 

tomu ale chcem si to ujasniť, transfer sme poskytli tisícpäťsto navrhuje sa tritisíc a tuto ešte plus tisíc 

a plus osem tisíc  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – tak prečo je to zle napísané, je to zase zle napísané ak tuto žiadali tisíc, týmto 

žiadame o navýšenie rozpočtu na rok dvetisíc osemnásť o tisíc euro z dôvodu opravy a nového nástreku 

na aviu furgon, tu je napísané plus tisíc päťsto 

Ing. Pavel Zajac – lebo päťsto už bolo schválené 

Pavol Šimun – päťsto sme chválili minule    

Ing. Peter Sedláček – a osem tisíc je 

Pavol Šimun – dole v kapitálových 

Ing. Peter Sedláček – dole v kapitálových, dobre, na prevádzkovú réžiu o jedenásť tisíc naviac, tiež som 

si prečítal prevádzkovú réžiu a tiež si myslím teda som presvedčený, že kupujú sa kraviny a zbytočné 
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veci a zbytočne drahé, keby sa toto nekupovalo mal by si nie sto deväťdesiat dva tisíc ale dvesto desať 

tisíc a nelámal by si si hlavu z čoho treba zaplatiť cestu, ďalej zo sto tridsať jedna tisíc  fond rozvoja opráv 

chceme použiť sto jedenásť tisíc štyristo osemdesiat jedna na cestu, dvadsať tisíc – rozdiel je kde, minulo 

sa 

Ing. Pavel Zajac – tak asi na  fonde 

Pavol Šimun – bolo na fonde ešte z minulého roka  

Ing. Peter Sedláček – to znamená, že ešte zostalo na fonde  

Pavol Šimun – áno, to sme neminuli 

Ing. Peter Sedláček – to bola ďalšia otázka a k multifunkčnému ihrisku  - neverím, že to bude stáť 

sedemdesiat tisíc korún teda euro,  

Ing. Pavel Zajac – prečo 

Ing. Peter Sedláček – preto že to bude minimálne osemdesiat a viac,  

Ing. Pavel Zajac – prečo  

Ing. Peter Sedláček – preto, pretože sa to robí cez fondy  

Pavol Šimun – uvidíme, no tak to  

Ing. Peter Sedláček – ja som ti povedal pred dvoma mesiacmi príklad z jednej obce, kde starosta väčšie 

ihrisko, väčšieho rozmeru a presne to isté vybavenie ako máme my teraz postavil za štyridsať deväť tisíc  

Ing. Pavel Zajac – včetne podkladov, včetne všetkého 

Ing. Peter Sedláček – včetne všetkého, presne som to porovnal,  

Ing. Pavel Zajac – a prečo neoslovíme tú firmu aby ........ja s tým nemám problém  

Ing. Peter Sedláček – nie a potom napíšeš zase, že to poslanci stopli 

Ing. Pavel Zajac – ako Peter, je to na vás, vy musíte toto rozhodnúť, na toto som potreboval uznesenia 

obecného zastupiteľstva 

Ing. Peter Sedláček – dobre, dali sme  

Ing. Pavel Zajac – ja som sa vás spýtal a povedali  

Ing. Peter Sedláček – dali sme, ja ti len hovorím, že to nebude sedemdesiat ale bude to osemdesiat a viac 

Pavol Šimun – tam sme odsúhlasili štyridsať sedem tisíc k tomu v tom uznesení, to je jedna vec a druhá 

vec, predsa toto multifunkčné sme dávali minulý rok, na začiatku roka vtedy to bolo do osemdesiat tisíc, 

sedemdesiat osem tisíc ak sa nemýlim, kde bola tam elektrika, osvetlenie za osem tisíc, mantinely dva 

krát za sedemnásť tisíc zaúčtované v rozpočte, potom samozrejme fondy padli, všetko bolo zlé, ale 

najkrajšie na tom bolo, že tá istá firma, ktorá nám to ponúkala, ponúkla to ihrisko, veď si sám s tým prišiel, 

ponúkala za  tridsať šesť tisíc, vtedy som ti povedal, poďme ho robiť máme peniaze, ale nespravili sme 

Ing. Pavel Zajac – štyridsať tisíc, hej 

Pavol Šimun – no, ja poviem praktický príklad, hej, vezmite si verejné osvetlenie, keď sme sem v dvetisíc 

štrnásť prišli, prvé čo si nám predložil, ponuky na verejné osvetlenie cez fondy – rôzne ceny boli od 

osemdesiat do sto päť tisíc, mne sa to videlo strašne veľa, keď vám poviem, že sme to spravili z vlastných 

zdrojov za tridsať šesť tisíc – čo je lepšie, dostať sa do problémov, pretože sa niekto v Bratislave potrebuje 

poriešiť alebo to vieme za svoje a máme   spoločnosti, máme peniaze, máme príjmy stačí len rozumne 

hospodáriť a môžeme si tu žiť ako prasce v žite  

Zora Garajová –  

Ing. Peter Sedláček – prepáčte, ešte chcem povedať jednu vec,  

Ing. Pavel Zajac – no nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – vytáča ma tá skutočnosť, že v jedných novinách zhovaďuješ poslancov, do druhých, 

v tom zmysle, že stopli ti neviem čo a keby to išlo cez fondy a tak ďalej to isté si dal vlastne aj rozhovor 
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do regionálneho týždenníka, neviem ako sa volá, My alebo ako, kde poslanci stopli, čo je lepšie, vysvetlili 

sme to miliónkrát, sú to osemdesiat centimetrové múry, čo je lepšie, spraviť to poriadne fasádu, všetko 

a to tvoje, tých tvojich sto osemdesiat tisíc ktoré si zohnal by sme dneska vyhodili z okna, pretože dneska 

by to už padalo dole všetko pretože  

Ing. Pavel Zajac – zdá sa ti, že fasáda na škole padá 

Ing. Peter Sedláček – počúvaj,  

Ing. Pavel Zajac – oproti padá, ............prežije budova, pamätaj na to 

Ing. Peter Sedláček – že tristo tisíc sme dali na rekonštrukciu obecného úradu ale už si nebol taký geroj 

a nenapísal si že štvrtinu z toho stáli z toho obecné hajzle na ktoré ešte dneska nemáš uznesenie na 

ktoré ešte dneska nevieme za čo sme vlastne platili, to si tam, to už taký geroj nie si, ale tristo tisíc sme 

dali za rekonštrukciu obecného úradu a mrzí ťa, že debilní  poslanci neschválili z fondov sto osemdesiat 

tisíc, tých sto osemdesiat tisíc padalo aj tvojou vinou, všetko toto, celý ten tvoj kanál, všetko išlo pod túto 

budovu, preto sa podrezávalo, každá stena a vrátane vnútorných a vrátane obvodového múru – muriva 

a teraz je tá budova odizolovaná,  

Ing. Pavel Zajac – Peťo, jediné čo ste mali spraviť ak ste to chceli podrezávať, tak ste mali povedať, 

dobre, schválime štyridsať tisíc navyše na podrezanie tej budovy, nič iné ste nemali urobiť, ale dobre, to 

už je za nami  

Ing. Peter Sedláček – dobre, je to za nami poslanci zas zostali debili, nie len pre celú Ľubietovú ale pre 

celý okres,  

Ing. Pavel Zajac – Peťo, keď niekto niečo robí za päť percent aj zo sto tisíc je to stále päť tisíc, ja neviem 

že prečo sú problémy s fondmi, sú, veď to je presne o tom,  mne tuto napíšete do súhlasu, že povedzte 

svojmu starostovi hej, môžem sa vykašlať na to, hovorím, títo ľudia netušia koľká bije, a hovorím, skúste 

vybaviť jedny fondy, jedny fondy skúste vybaviť ja už mám za sebou štyridsať  

Ing. Peter Sedláček – prečo šíriš vlastnú myšlienku medzi ľudom ľubietovským, že za sto osemdesiat tisíc 

keby sme to boli schválili tak je všetko 

Ing. Pavel Zajac – to bolo reálne nacenené  

Ing. Peter Sedláček – dobre, dobre 

Ing. Pavel Zajac – a fondovo nacenené  

Ing. Peter Sedláček – ale vieš veľmi dobre, žeby to stálo dvesto a viac za prvé a za druhé dneska by to 

už opadalo všetko  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz sa ťa pýtam, vidíš tú fasádu tamto na škole, do dneska čo z nej opadlo pamätaj 

na to, tá fasáda vydrží ......to ti garantujem 

Ing. Peter Sedláček – to som zvedavý  

Ing. Pavel Zajac – no však uvidíš možno že aj po .........., dobre vráťme sa k rozpočtovému opatreniu, už 

máte tu Rada, tak neviem,  

Ing. Peter Sedláček – máme ?, tak dobre, keď máme tak máme  

Michaela Černáková – ešte babka 

Ing. Pavel Zajac – babka nepríde, nepríde, neviem netuším 

Pavol Šimun – zrejme už nepríde, dobre 

Ing. Pavel Zajac – zrejme príde, keď tu má veci, neviem ale vlastne je to jedno, ideme tak ako som pripravil 

uznesenia, či ako ideme či máte inak, uznesenia sú asi tak použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 

na tvorbu rezervného fondu vo výške 87 500 € a dvojku fond rozvoja 97 801, to je vlastne to, čo s malo 

v júni schváliť na prerozdelenie do fondov, hej, 

Pavol Šimun – áno 
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Ing. Pavel Zajac – potom ďalšie uznesenie použitie prostriedkov rezervného fondu na asanáciu budovy 

OcU vo výške 301 tisíc, ďalšie uznesenie je použitie prostriedkov fondu rozvoja a opráv na .........výdavky 

a to na vybudovanie cesty a prepojenie ulice Záhumnie a Močilie vo výške 111 481a rekonštrukciu 

verejného osvetlenia vo výške 20 tisíc a potom je rozpočtové opatrenie č. 3, čiže toto je pripravené, toto 

mám uznesenia od Moniky  

Pavol Šimun – toto je trojka a potom je štvorka, hej 

Ing. Pavel Zajac – a potom je štvorka, čiže má to logický sled , lebo my vlastne ešte nemáme tie peniaze 

v tých fondoch, najprv sa musia dať do fondov a potom sa z tých fondov môžu požiť a hovorím, je to teraz 

na vás, čiže môžeme čítať prvé uznesenie, dobre čítaj 

Pavol Šimun – nech každý hlasuje podľa svojho svedomia  

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-5/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 87 500 eur a tvorbu fondu rozvoja a opráv vo výške 97 801, 20 eur 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, dvaja, ďakujem, kto je proti, dobre, traja sú proti, čiže vlastne 

peniaze vo fondoch nebudú  

Pavol Šimun – áno 

Ing. Pavel Zajac – dobre, v poriadku, poďme ďalej  

 Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-6/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky – 

sanácia a opravy budovy obecného úradu vo výške 101 663 eur na odstránenie havarijného stavu 

Ing. Pavel Zajac – prepáč, zastavím ťa – toto uznesenie je nezmysel lebo žiadne peniaze v tom fonde nie 

sú, čiže môžeme ho rovno škrtnúť, hej, lebo tým že sa tam nedostali tak nemôžu sa použiť, to isté aj 

ďalšie uznesenie – tým, že sa tam nedostali tak ho škrtnúť 

Michaela Černáková – sedmičku, hej  

Ing. Pavel Zajac – hej, dobre, nech sa ľúbi, rozpočtové opatrenie číslo tri 

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-6/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2018 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za 

Pavol Šimun – tu by som nevrhol, tým pádom, že sme neschválili prerozdelenie do fondov vypustiť tie 

položky presunov vo finančných prímoch, kapitálových aj vo výdavkových, lebo tým pádom to rozpočtové 

opatrenie nemá zmysel 

Ing. Pavel Zajac – no teda diktuj, čo, Táňa môžem vás poprosiť, zaznamenáte že čo  

Pavol Šimun – no v podstate to sú len tieto dve položky tá 454 01 a 02, hej, z rezervného fondu obce, 

z fondu rozvoja opráv hej, lebo tam tie peniaze nie sú tým pádom 

Ing. Pavel Zajac -  jasné 

Pavol Šimun – čiže tieto dve vypustiť a potom vypustiť aj vo výdavkovej položku 717 01 zdroj 41 a 717 

01 zdroj 46, tam je tých oných sto jedenásť a tam je tých päťdesiat dva  

Ing. Pavel Zajac – čiže toto čo bolo tu napravo tak stade sa vymazáva  

Pavol Šimun – dobre, dobre 

Michaela Černáková – tak ako to mám napísať 

Ing. Pavel Zajac – v zmysle úprav navrhnutých predsedom finančnej komisie 

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-6/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2018 v zmysle úprav navrhnutých 

predsedom  finančnej komisie  
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Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, rozpočtové opatrenie štyri, tam je matrika  

Pavol Šimun – to sú tie prenesené, to sme si povedali, takže to  

Ing. Peter Sedláček - a škola 

Pavol Šimun – áno 

Ing. Pavel Zajac – čiže Miška môžeš čítať ak k tomu nechce nikto diskutovať 

Pavol Šimun – nie, tam v podstate my tam nemáme čo to sú účelové peniaze, tam je, my k tomu nemáme 

čo 

Ing. Peter Sedláček – to by sme mali len zobrať na vedomie, nie 

Pavol Šimun – nie, schvaľujeme to  

Michaela Černáková – môžem Uznesenie OcZ 44-7/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2018 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, tým máme vyčerpané uznesenia k úprave 

rozpočtu ideme na majetok obce, poslal som vám väčšinu tých žiadostí, niektoré som vám neposlal, ktoré 

prišli dneska tak vám dám ešte dneska  

Pavol Šimun – ešte dneska dáke 

Ing. Pavel Zajac – ešte dneska prišla žiadosť o prenájom  

Pavol Šimun – ale na tie ryby  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – ale to nám poslala  Zuzana 

Ing. Pavel Zajac – áno, Fellnerovú ale prišla dneska ešte ďalšia  

Pavol Šimun – jaj, tak, tak pardon  

Ing. Pavel Zajac –dobre, k tomu sa dostaneme  

Pavol Šimun – no tak hybaj zaradom ako to máš zoradené  

Ing. Pavel Zajac – prosím 

Pavol Šimun – hybaj zaradom lebo budeme do pol noci potom 

Ing. Pavel Zajac – najdôležitejšie veci sú ohľadom Jahodu a Sedláka, tam sa nič iné neurobilo len sa 

upratalo – vypadli ečkové parcely, nahodili sa cečkové parcely a skrátka na základe ich vzájomnej dohody 

si podelili tie vyčistené časti, čiže ak s tým nie je problém, tam sa zmluva nemení len sa nemí tá tabuľka 

, tie špecifikácie, hej poslali sme vám nový stav, starý stav, Zuzana vám poslala, hej  

Pavol Šimun – áno, áno  

Ing. Pavel Zajac – má niekto nejaké otázky 

Pavol Šimun – ja len jednu otázku mám, ako sa ečkové zrazu stali cečkové  

Ing. Pavel Zajac – no spravili sa geometráky a tým pádom sa ečkové 

Pavol Šimun – kto to zaplatil, obec 

Ing. Pavel Zajac – nie, platili to štiepkari 

Pavol Šimun – kto 

Ing. Pavel Zajac – štiepkari, my sme to neplatili 

Pavol Šimun – a my to budeme mať ako zaúčtované  

Ing. Pavel Zajac – my to nemáme maž ako zaúčtované, my sme skrátka neplatili 

Pavol Šimun – ale niekto urobil náš majetok, tak ako  

Ing. Pavel Zajac – my máme geometrák, a skrátka prehadzujeme ečkové parcely do cečkového stavu, 

vydrž, my sme dostali geometrák ktorý sme dali zapísať na katastri a tým pádom máme cečkový stav 

Pavol Šimun – dobre, pýtam sa prečo práve tieto parcely sa prepisovali a iné nie 

Ing. Pavel Zajac – to sú tie ktoré sa urobila a tie sa následne čistili, o ktoré žiadali  
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Ing. Peter Sedláček – nemal o ne niekto iný záujem  

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžeme tak porosím uznesenia  

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-8/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje novú špecifikáciu prenajatej poľnohospodárskej pôdy, ktorá 

tvorí prílohu k nájomnej zmluve pre Ing. Miloša Jahodu  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, môžeme ďalšie  

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-9/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje novú špecifikáciu prenajatej poľnohospodárskej pôdy, ktorá 

tvorí prílohu k nájomnej zmluve pre Jozefa Sedláka 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, nie, štyria, zdržal sa Rado sa zdržal, dobre, ďalšie dve 

uznesenia sú tie veci čo sa robili ohľadom tej chaty, čo sú tie dve maďarské chaty vedľa seba, hej, sme 

mali zverejniť zámer, čo chceli kupovať sto dvanásť metrov, či sto metrov, Misákovci a Vachovci, obaja 

sú z Hurbanova, hej, čiže otázky, bol tam normálne spravený geometrák, bol tam spravený znalecký 

posudok,  

Pavol Šimun – súhlasili s tým že zaplatia to čo vyšlo 

Ing. Pavel Zajac – áno,  

Pavol Šimun  - či tak ako to robíme bežne  

Ing. Pavel zajac – presne ako to robíme, vyšlo im to po sto desať metrov štvorcových aj jednému aj 

druhému, hej, a zhruba cena je osemsto osemdesiat jedna tá cena a vlastne je tam ešte za geometrák, 

lebo geometrák mali spoločný za štyristo deväťdesiat euro  ten si rozdelili na polovice, hej 

Pavol Šimun – dobre 

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-10/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje odpredaj parcely KN C 861/11 o výmere 110 m2, lesný pozemok 

v k.ú. Strelníky, vytvorenej GP č. 44583486-023/2018, overeným Okresným úradom Banská Bystrica, 

katastrálnym odborom pod č. 664/2018 zo dňa 19.07.2018. Parcela sa odpredáva Ide Misákovej, trvale 

bytom ul. 28. októbra 1650/33, Hurbanovo v podiele 1/2 a 1/6, Judit Matovič Misák, trvale bytom ul. 28. 

októbra 1650/33, Hurbanovo v podiele 1/6 a Mgr. Zoltána Misáka trvale bytom Eotvosova 2804/76, 

Komárno v podiele 1/6, za cenu určenú znaleckým posudkom č. 129/2018 zo dňa 27.07.2018 vo výške 

8,03 € za m2. Celková cena za pozemok je 883,30 €. Kupujúci zaplatia ½ ceny geometrického plánu vo 

výške 245,- € a vypracovanie znaleckého posudku vo výške 130,- €. Pozemok bezprostredne hraničí 

s rekreačnou chatou vo vlastníctve žiadateľov, predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích 

práv k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 

písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci 

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-11/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje odpredaj parcely KN C 861/12 o výmere 110 m2, lesný pozemok 

v k.ú. Strelníky, vytvorenej GP č. 44583486-023/2018, overeným Okresným úradom Banská Bystrica, 

katastrálnym odborom pod č. 664/2018 zo dňa 19.07.2018. Parcela sa odpredáva Antonovi Vachovi 

a manželke Zite Vachovej, obaja trvale bytom Podzáhradná č. 65, Hurbanovo v podiele 1/1 BSM, za cenu 

určenú znaleckým posudkom č. 128/2018 zo dňa 26.07.2018 vo výške 8,03 € za m2. Celková cena za 

pozemok je 883,30 €. Kupujúci zaplatia ½ ceny geometrického plánu vo výške 245,- € a vypracovanie 

znaleckého posudku vo výške 130,- €. Pozemok bezprostredne hraničí s rekreačnou chatou vo 



15 z 49 
 

vlastníctve žiadateľov, predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich 

vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa  podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

Ing. Pavel Zajac – kto je za, ďakujem, ďalšie uznesenie máme pána Vlastimila Holíka, tam je to trošku 

zložitejšie, viete, že tam sa zase rieši dolina Hutná ale s tým, že pán Vlastimil Holík má štyridsať tri metrov 

pod miestnou komunikáciou smerom k capkovi, k Majerovi tak skrátka meníme tých štyridsať tri metrov 

za štyridsať tri metrov a zvyšok dopláca, pochopiteľné, stačí takto či idem ešte raz a pomalšie  

Pavol Šimun – a to je pokiaľ tá cesta tam 

Ing. Pavel Zajac – no zhruba polovička cesty je obecná a druhá 

Pavol Šimun – ale ja myslím dĺžka cesty 

Ing. Pavel Zajac – po Capka  

Pavol Šimun – po koniec jeho pozemku 

Ing. Pavel Zajac – ďalej nie je cesta, hej a tam zhruba polovičkou ide, tej cesty ide vlastne, tam Holík 

vlastne namietal voči ROEP lebo mu tú parcelu z tej cesty nedali, potom zasa namietal, že mu pridali 

a tým pádom, že on si to dal celé spraviť do céčka tak je to céčková parcela o výmere štyridsať päť metrov 

štvorcových 

Pavol Šimun – a tú celú vymeníme teraz, nebudeme to deliť 

Ing. Pavel Zajac – tú celú vymeníme lebo on si pri chate vymeral celkovo tristo päťdesiattri plus pätnásť 

metrov štvorcových 

Pavol Šimun – čiže meníme štyridsať päť za  

Ing. Pavel Zajac – nie iba  štyridsať päť za štyridsať päť a zvyšok dopláca  

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel Zajac – bude to jasné z uznesenia, Miška môžem zasa ja 

Michaela Černáková – jasné, bude to lepšie 

Ing. Pavel Zajac – koľkátku máme,  

Michaela Černáková – dvanástka 

Pavol Šimun - a ešte sa spýtam  tá cesta bude vyriešená 

Ing. Pavel Zajac – cesta je týmto vyriešená 

Pavol Šimun - dobre 

Ing. Pavel Zajac - Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-12/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 

obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje zámenu a odpredaj parciel vo vlastníctve Obce 

Ľubietová - KN C 1372/15 o výmere 353 m2, trvalý trávny porast a KN C 1372/16 o výmere 15 m2, trvalý 

trávny porast v k.ú. Ľubietová, vytvorenými GP č. 43707661-41/17, overeným Okresným úradom Banská 

Bystrica, katastrálnym odborom pod č. 1186/2017 zo dňa 22.11.2017. Uvedené parcely sa zamieňajú za 

parcelu KN C 1158/19 o výmere 43 m2, zastavané plochy a nádvoria, v k.ú. Ľubietová, ktorá je pod 

miestnou komunikáciou na ulici Majerčok, vedenú na LV č. 1526 na Vlastimila Holíka, trvale bytom 

Internátna č. 23, Banská Bystrica.  Rozdiel medzi výmerami – 325 m2, bude odpredaný kupujúcim 

Vlastimilovi Holík a manželke Edite Holíkovej, obaja trvale bytom Internátna 23, Banská Bystrica v podiele 

1/1 BSM, za cenu určenú znaleckým posudkom č. 132/2018 zo dňa 30.07.2018 vo výške 8,03 € za m2. 

Celková cena za pozemky o výmere 325 m2 je 2609,75 €. Kupujúci zaplatia vypracovanie znaleckého 

posudku vo výške 130,- €. Pozemok bezprostredne hraničí s rekreačnou chatou vo vlastníctve žiadateľov, 

predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje 

za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  
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v znení neskorších predpisov, kto je za, ďakujem, všetci, no dostali ste žiadosť slečny Filadelfiovej, hej, 

tam je to trošku zložitejšie, pozerali ste si aj tú mapku  

Pavol Šimun – no ja som sa z toho nevedel vysomáriť, aby som pravdu povedal 

Ing. Pavel Zajac – no ak môžem tak pristúpim a vysvetlím, no toto je, môžem pero, takto má Jaro Ivanič 

dom, takto má Jaro Ivanič garáž, hej,  

Pavol Šimun – to som už pochopil teraz 

Ing. Pavel Zajac -  takto má dom a garáž, tuto ide cesta z hora ide cez most a  

Pavol Šimun – ten most mi chýbal 

Ing. Pavel Zajac – a teraz toto je už nejakým spôsobom Denisine, je to záhada ale je, no a teraz je otázka 

ona si žiada odkúpiť ďalšiu túto parcelu celú, volal som ja dneska s Jarom, hej, toto vám stačí na 

vysvetlenie 

Pavol Šimun – ja už teraz, most keď si nakreslil, tak už viem 

Ing. Pavel Zajac – volal som s Jarom Ivaničom, že ako vlastne, ako vlastne on chodí domov, lebo on 

chodí po cudzom pozemku domov a teraz, že aké má predstavy ako toto ideme riešiť, lebo vlastnia 

parcely okolo tej hospodárskej budovy Jana Korytára ale majú tam asi meter na prechod, na chodníky 

a potom sa už k svojmu domu nedostanú, čiže ja navrhujem, aby sme toto neodsúhlasili, lebo teraz 

problém nie je  

Pavol Šimun – ale do budúcna vzniká  

Ing. Pavel Zajac – ale do budúcna podľa mňa ak niečo sa stane Janovi, Denisa povie odchádzam, predám 

a Jaro má obrovský problém dostať sa domov 

Pavol Šimun  – no, už teraz ho má  

Ing. Pavel Zajac – už teraz ho má a neviem, hovorím, my s tým neurobíme nič momentálne, ale 

momentálne ho má a týmto by sme mu ho ešte zhoršili  

Pavol Šimun – no presne, lebo ja som si to tak aj myslel, že to tak je, len ten mostík mi tam chýbal, nebol 

zakreslený  

Ing. Pavel Zajac – čiže asi toto je vo veci,  

Pavol Šimun – potom súhlasím s tebou, že určite nie, lebo už teraz je problém a potom bude ešte väčší 

Ing. Peter Sedláček – a tá sedemsto päťka je čia, nevieš 

Ing. Pavel Zajac – to je Jaroslav Ivanič, a ešte 

Ing. Peter Sedláček a sedemsto štyri lomeno dva  

Ing. Pavel Zajac – to je všetko Ivanič 

Pavol Šimun – to je všetko ich toto, toto celé je ich, tuto toto predali 

Ing. Peter Sedláček – vieš prečo sa pýtam, toto a toto   

Ing. Pavel Zajac – toto je Ivanič 

a Fell++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++

++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++nerová a toto je Ivanič iba, toto je 

celá parcela za tým ale on tuto má meter tadiaľto prejde maximálne pešo 

Ján Turčan – a zozadu sa nedá 

Pavol Šimun  - on by skrátka nemal kadiaľ chodiť 

Ing. Pavel Zajac – on sa autom nemá ako dostať ............... 

Ing. Peter Sedláček – áno, len ak je toto Ivanič, toto Ivanič a toto Ivanič tak v podstate on si môže 

vybudovať prístupovú cestu takto na svoj pozemok 

Ivan Kováč - no ale to by  musel   
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Ing. Peter Sedláček – ale počkaj, medzi domy sa nezmestí  

Ivan Kováč - medzi domy, nepamätáš si to, ja som to hneď vedel 

Pavol Šimun – a keby chcel stadiaľto, veď to je breh potoka, kde tam 

Ing. Peter Sedláček – tu je potok  

Pavol Šimun – ale tuto toto, to vieš  

Ivan Kováč – tam je strmo, tade sa nedá, no čo si, kto by mu to predal, ty kokso, to je  

Ing. Peter Sedláček – ale ako to môže mať pre boha  

Pavol Šimun – no ako, ako nič, tak ako sú všetky pozemky v Ľubietovej, ľudia na to kašlú, nevysporiadajú 

si to a tí, ktorí sa pozrú na mapu a sú šikovníci tak sa rýchlo vysporiadajú a potom vznikne toto, čo vznikne 

Ing. Pavel Zajac – nemám čo iné k tomu povedať  

Pavol Šimun – no presne tak, je to tak, ale určite 

Ing. Pavel Zajac – ale pozrite sa, to je presne to, čo sa snažím vysvetliť ľuďom, môžu si myslieť, čo chcú 

ale základ je kataster, kataster keď povie toto tak s tým nikto nespraví nič  

Pavol Šimun – no mali sa o to zaujímať, nemali driemať  

Ing. Pavel Zajac – no, je to nepodstatné, ja som, ja som tam navrhol uznesenie, že nesúhlasíme 

s odpredajom 

Pavol Šimun – nesúhlasíme, no počkaj, musí byť, nemôže byť záporné uznesenie,  

Ing. Pavel Zajac - .......žiadosť, tam ho vlastne nemôžete prijať  

Pavol Šimun – vlastne tak, nemôže byť záporné  

Ing. Pavel Zajac – no tak ako 

Michaela Černáková – no tak ako, dáme že súhlasí 

Ing. Pavel Zajac – dáme, že súhlasí a tak 

Pavol Šimun – áno, tak, hádam sme  

Ing. Pavel Zajac - Miška, môžeš 

Michaela Černáková môžem - Uznesenie OcZ 44-13/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová  berie na vedomie za A. žiadosť Denisy Filadelfiovej, Mlynárska č. 264/26, 

Ľubietová o kúpu časti pozemku parc. KN – E č. 7078/2 o výmere 277 m2, zastavané plochy a nádvoria, 

za účelom odkúpenia prístupovej cesty k rodinnému domu žiadateľky, za B. súhlasí s odpredajom 

uvedenej parcely 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, nikto, kto je proti všetci, ďakujem, tak toto máme vyriešené, 

nájdite prosím vás ďalšiu mapku, Tokára vás poprosím  

Pavol Šimun – ale Paľo, to sme sa už minule dohodli, že mu dáme, keď tak len pod budovou  

Ing. Pavel Zajac – to chcem vysvetliť, že toto absolútne neprichádza do úvahy, absolútne nie, toto je 

otázne a toto by som tiež povedal, že je otázne  

Pavol Šimun – ani toto ani toto 

Ing. Pavel Zajac – no dobre,  

Pavol Šimun – veď sme sa minule, že len pod budovou 

Ing. Pavel Zajac – je prichystané uznesenie  

Pavol Šimun – minule sme sa dohodli 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre, ja som zabudol 

Pavol Šimun – povedali sme, že pod budovami mu predáme a ostatné nech užíva ale nebudeme to 

predávať, lebo my tam máme predsa 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže prosím vás, čiže tuto škrtneme so zverejnením zámeru, čiže zostane tam 

len KN C päťsto osemdesiat a päťsto osemdesiatdva, a tie zvyšné z toho cečkového zmiznú, hej 

Pavol Šimun – a päťsto osemdesiat jednotka nie je jeho 

Ing. Pavol Šimun – nie, tá vedľa toho, už som pochopil 
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Michaela Černáková – čítaj to a ja budem škrtať to, čo tam nemá byť 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  ja budem čítať, čiže uznesenie - Uznesenie OcZ 44-14/2018 – zo dňa 30. 

augusta 2018 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová A. berie na vedomie  

žiadosť Ing. Emila Tokára o odkúpenie pozemkov parc. KN-C č. 580 o výmere 392 m2, zastavané plochy 

a nádvoria, parc. KN-C č. 582 o výmere 373 m2, zastavané plochy a nádvoria, parc. KN-C č. 584/4 

o výmere 696 m2, zastavané plochy a nádvoria, parc. KN-C č. 579/8 o výmere 3021 m2, zastavané plochy 

a nádvoria, parc. KN-C č. 579/7 o výmere 1790 m2, trvalý trávny porast, v k.ú. Ľubietová, za účelom 

vysporiadania pozemku okolo hospodárskych budov   

B. konštatuje,  že pozemok bezprostredne hraničí s hospodárskymi budovami vo vlastníctve 

žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich vlastníctve, čo 

sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí  so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parc. KN-C č. 580, KN-C č. 582,  v k.ú. 

Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. 

Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí 

náklady spojené s prevodom vlastníctva,  

Pavol Šimun – no dobre a teraz ja sa spýtam, týmto odsúhlasíme aj tie plochy vedľa 

Ing. Pavel Zajac – nie, nie 

Ing. Peter Sedláček – len to berieme na vedomie   

Ing. Pavel Zajac – len súhlasíte so zverejnením, súhlasíte len so zverejnením tej parcely, nič iné  

Ing. Peter Sedláček – to prvé berieme na vedomie  

Ing. Pavel Zajac – berieš na vedomie, že požiadal o ................. 

Pavol Šimun – no, dobre  

Ing. Pavel Zajac – dobre, konštatujeme, že áno že tie hospodárske budovy sú jeho a predáme iba tie 

......hej, tie, ktoré chcel, hej dobre, čiže kto je za  

Michaela Černáková – len parcela päťsto osemdesiatdva  

Ing. Pavel Zajac – dobre, všetci, ďakujem, no ......................Baška..............tam je ten pozemok, čo tam 

zostal, dal som tam cenu dve eurá ........ja neviem, ale je to na vás, ja som to dal do toho uznesenia my 

chceme tiež....................ale je to na vás, v tomto smere ja vás nebudem nabádať, hej  

Pavol Šimun – ja sa len chcem spýtať, teraz nestihol som si to pozrieť na katastri, je to len pod domom 

alebo je to celý 

Ing. Pavel Zajac – okolo záhrady  

Pavol Šimun – čiže komplet, hej, celý ten trojuholník 

Pavol Šimun – celý ten 

Ing. Pavel Zajac – on ten dom nie je oddelený od záhrady parcelou, hej, to je jedna parcela 

Ing. Peter Sedláček – takto je to dáko,  

Pavol Šimun – dobre, teraz už viem 

Ivan Kováč – to je pod rodinným domom, pozri sa naň 

Pavol Šimun – lebo tu nie je  

Ing. Pavel Zajac – lebo tam iná parcela nie je, nie je tam iná parcela 

Pavol Šimun – nie je to rozdelené geometrákom, nie je zastavaná plocha 

Ivan Kováč – joj, aha, nie je vytýčená plocha, parcela, no  

Ing. Pavel Zajac – tam je len jedna parcela  tá štyristo osemdesiatpäť, otázky, no má niekto niečo, nič, 

môžeme čítať, Miška ideš, tak skús 
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Michaela Černáková - Uznesenie OcZ 44-15/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo 

obce Ľubietová A. berie na vedomie  

žiadosť Ing. Jozefa Bašku MPH, Malá Čausa č. 81, Prievidza o kúpu pozemku parc. KN-C č. 485 

o výmere 290 m2, zastavané plochy a nádvoria v k.ú. Ľubietová, za účelom vysporiadania pozemku pod 

rodinným domom súpisné číslo 402.  B. konštatuje,  že pozemok sa nachádza pod rodinným domom 

vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich 

vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  C. súhlasí  so zverejnením zámeru na 

predaj pozemku parc. KN-C č. 485, v k.ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku vo výške 2,- € 

za m2. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ 

uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva.   

Ing. Pavel Zajac – Miška prepáč,  len  pozemku, nie časti, je to celé tam, ešte raz súhlasí 

Michaela Černáková - súhlasí  so zverejnením zámeru na predaj pozemku parc. KN-C č. 485, v k.ú. 

Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku vo výške 2,- € za m2. Žiadosť bude opätovne prerokovaná 

po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom 

vlastníctva.   

Ing. Pavel Zajac – je to niekoľko, je to niekoľko otáznikov, či všetci zdvihneme ruku, lebo toto takto budeme 

musieť zverejniť na internetovú stránku a teraz príde k tomu, že zverejniť zverejníme s tým nemáme 

problém, ale čo ak sa nám prihlási niekto ďalší 

Pavol Šimun – využijeme osobitný zreteľ  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, dobre, prosím Vás 

Zora Garajová – mohla by som sa opýtať kde to je ten pozemok, 

Pavol Šimun – Mirov Poliakov dom na Podlipe 

Zora Garajová – jáj na Podlipe, dve eurá  

Pavol Šimun – čože 

Zora Garajová – že po dve eurá idete zas predávať a prečo  

Pavol Šimun – lebo nemá vysporiadané pod nehnuteľnosťou a tak sa to robí pri každom, čo nemá pod 

nehnuteľnosťou vyriešené, nikomu sa nedávalo drahšie, vieme o dakom  

Zora Garajová – za to že nie je vysporiadané tak po dve eurá, podľa paragrafu akého 

Ing. Pavel Zajac  - podľa paragrafu deväť a odstavec, písmeno osem  

Pavol Šimun – osobitný zreteľ 

Zora Garajová –  

Ing. Pavel Zajac – paragraf deväť a odstavec osem písmeno e zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, dobre, kto je za, ďakujem, všetci, no, čiže to máme Bašku, no žiadosť pani 

Daniely Majerovej, tá tiež neviem kedy prišla, tú ste tuším ešte dostali, túto som vám ešte posielal 

Pavol Šimun – presne tak  

Ing. Pavel Zajac – no, pani Daniela Majerová s manželom, vlastnia vlastne, to sú, čo sa prisťahovali na 

námestie na Podlipu žiadajú o odkúpenie .....tiež sme skončili na tom svojim spôsobom s pani hlavnou 

kontrolórkou .........máme obrovský problém že za pochodu poďme, že predajme lebo nebudeme 

postupovať podľa poľnohospodárskych pozemkov tak ten nájom tam vyšiel na sedemdesiat dva centov 

za rok čo je mi akože smiešne, hej, takže ako neviem, preto som to tam vybodkoval, čiže, pani hlavná 

kontrolórka sa spýtala, že či nemáme nejakú obdobnú prenajatú záhradu prenajatú no neviem o tom  žeby 

sme mali takže neviem čo s tým, priznám sa, vybodkoval som to a skrátka je to tam,  
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Ja navrhujem desať percent z tej predajnej ceny, tá bola okolo desať euro, ja ten znalecký mám, musím 

to presne pozrieť, čiže  keby sme boli pri piatich percentách tak je to euro  

Pavol Śimun  - ja ťa preruším, máme už takýto prípad, pán Gerhard 

Ing. Pavel Zajac – pán Gerhard v Ženskej doline 

Ing. Pavel Zajac – ale tam sme mu dali, to je poľnohospodárska pôda,  

Pavol Šimun – ale áno, ale tam má tiež prenajaté obecné pozemky 

Ing. Pavel Zajac – aha,  

Pavol Šimun – to je presne to isté, len za to, že ich udržiava a stará sa o to  

Ing. Pavel Zajac – áno  

Pavol Šimun – čiže to je presne to isté, lebo ja sa zamyslím nad tým, načo to chcú, kúpiť to nechcú, čo to 

budú, len udržiavať, no dobre, tak keď Gerhardovi sa prenajalo tak tak isto toto 

Ing. Pavel zajac – Paľo, ja s tým problém nemám, a to, že to budú kosiť, bude len dobre 

Pavol Šimun – ja som len 

Ing. Pavel Zajac – absolútne žiadny problém nemám ..........................za pár centov, hej, no takže preto 

sa pýtam že teda ako, ako 

Pavol Šimun – no tak za euro im to dajme na rok za to, že to budú obhospodarovať, obecný pozemok 

Ing. Pavel Zajac – akože symbolicky za euro  

Pavol Šimun – no tak ako, ako to chceš vyriešiť  

Ing. Pavel zajac – no ja neviem 

Pavol Šimun – Gerhardovci tam majú tiež takú smiešnu sumu 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale hovorím, Gerhardovci majú ttp a idú podľa tých poľnohospodárskych, ja 

neviem, či Gerhard je SHR  

Pavol Šimun – a toto je v čom  

Ing. Pavel Zajac – toto je záhrada 

Pavol Šimun – toto je vedené ako záhrada  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – no tak,  

Ing. Pavel Zajac – no a ďalšia vec, treba si uvedomiť že zasa zakladáme precedens lebo ideme so 

záhradou a teraz čo s tým čiže preto sme to tam .......a priznám sa ako tiež neviem 

Pavol Šimun – a keď si tam postavia altánok, tak potom čo  

Ing. Pavel Zajac – nemal by si ho tam postaviť 

Pavol Šimun – no možno, že ho už aj majú postavený 

Ing. Pavel zajac – ja neviem, no  

Pavol Šimun – no to je jedno, ale vravíš 

Ing. Pavel zajac – ak poviete, že ako áno, prístupová cesta tam nejde, čiže prístup tam majú len oni, hej, 

otázka je len tá cena  

Ivan Kováč – majú tam bazén, ale taký skladací a to je nič ako  

Ing. Pavel Zajac – no čiže ešte raz sa pýtam,  zhruba cena  

Ivan Kováč – to chcú na tridsať rokov, tak to tam píšu, nie  

Ing. Pavel Zajac – však to je druhá vec na koľko im to dáme na dobu neurčitú s výpovednou lehotou  

Pavol Šimun – Starčokovcom sme prenajali tamto na deväťdesiat deväť rokov a ešte ho aj vybudovali 

a títo budú len obhospodarovať  

Ing. Pavel Zajac – no tak nejaké návrhy 

Pavol Šimun – ja navrhujem euro za rok, symbolicky, tak ako čo tam, desať euro 
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Ing. Pavel Zajac – tak odsúhlasíme symbolicky a napíšte to do toho uznesenia symbolickú cenu., lebo. 

lebo zasa keď si zoberiete ideme do ....................a čo s tým akože ideme robiť 

Pavol Šimun – no áno, tak v tom momente môže niekto ponúknuť dvadsať euro  

Ing. Pavel zajac – druhý sa tam nedostane, nemajú ako 

Pavol Šimun – môžu sa tam dostať, Faško sused a vedľa je kto, Tokátovci, Jožo Lettrich, nie to sú 

susedovci vedľa nich 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, asi  

Pavol Šimun – ak si dobre myslím že je to Klinčíkovie chlapec 

Pavol Šimun – lebo tam je vedľa Faško a vedľa je Jožo Lettrich, Tokárovci  

Ing. Pavel Zajac – no neviem, ale  

Pavol Šimun – no určite, to sú susedovci 

Daniel Kenický – tam je hálňa a zase idete odsúhlasiť niečo, čo neviete, prečo sa tam nejdete pozrieť 

a zasa vyrobíte takú habaďúru  

Pavol Šimun – Dano, veď to vidíme  

Daniel Kenický – ako pri predaji záhrady Fife, predali ste obecnú cestu dneska sa tak smetiar hľadel, že 

ako tam bude chodiť povedľa tých značiek, vyšlo mu že do Zacharovie plota 

Pavol Šimun – to je druhá vec  

Daniel Kenický – a tuto sú suseda Jana Chmelíková ako bola za slobodna, Jožova Hajdúchova 

sesternica, tam môžu kosiť akurát tak štilkou lebo tá parcela je zarastená ako v hore no a  

Pavol Šimun – Dano, ale keď sa chce o to starať tak nech sa o to stará 

Daniel Kenický – on sa o to starať nebude, lebo sa nestarajú ani o tú polovicu, čo už majú, vieš ja tú 

parcelu poznám lepšie ako vy všetci dokopy  

Pavol Šimun – nakoniec vidíš, veď je to vlastne vaše 

Daniel Kenický – a tam je najbližší sused   Lida Gordíčka, Lettrichovci su nie tam susedia, lebo je tam 

háľňa,  

Ing. Pavel Zajac – veď sa o to budú starať a keď sa nebudú tak 

Daniel Kenický – keby bolo na mne tak dajte im to, lebo to zarastie tak ako  

Pavol Šimun – veď to aj chceme, len sa dohodnúť na sume dákej, nič iné nechceme 

Daniel Kenický – dajte im tak, aby mali na pílku 

Pavol Šimun – juj, na novú  

Daniel Kenický – no aby mali čím vypilovať, lebo tam je už zarastené všetko  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ja súhlasím, dajme to za symbolickú cenu jedno euro aby sme ............. 

Pavol Šimun – a keby sme tam doplnili, že bude udržiavať tie oné, čo to vypisujú zo životného prostredia, 

trvalo trávnaté porasty a záhrady v, neviem, také múdre slová tam používajú normálny človek ani nevie, 

čo má robiť  

Ivan Kováč – no ja to mám tak 

Pavol Šimun – veď vieš, čo musíš udržiavať  

Ivan Kováč – ja mám vecné bremeno na napísané, že si obec môže chodiť kontrolovať tú, ako že 

studničku, nikdy tam voda nebola, ale je to tak, tak to mám napísané v zmluve, no, čiže dalo by sa to tak 

nejak upraviť ako vecné bremeno, že dovolí prístup 

Pavol Šimun – ako tam dovoliť môžu kedykoľvek, lebo bude to naše stále  

Ivan Kováč – ja viem, ale či, že či sa o to tak starajú ako majú, tak som to myslel 

Ing. Pavel zajac – keď sa nebudú starať o to 

Pavol Šimun – tak bude zarastať ešte viacej  
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Ing. Pavel Zajac – ja vám vravím, my sa tam nedostaneme svojim spôsobom, tak že ako podľa mňa nič 

nie je ako normálnejšie, nech sa starajú a teraz podľa mňa, dajme tam jedno euro ročne, symbolicky 

Pavol Šimun – symbolicky, a za údržbu a odburinenie pozemku  

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre, čiže skúsme to tam dopísať  

Pavol Šimun – ak sa to tam dá, neviem ako to tam je  

Ing. Pavel Zajac – to čo hovoríš im musíme dať do zmluvy, to nemôže ísť do uznesenia  

Pavol Šimun – no tak dobre, pozri, tak to dajme do zmluvy  

Ing. Pavel Zajac – starosta diktuje uznesenie, nerozumieť 

 

- Michaela Černáková - Uznesenie OcZ 44-16/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo 

obce Ľubietová A. berie na vedomie žiadosť Daniely Majerovej o prenájom pozemku KN – C č. 481/3 

o výmere 400 m2, záhrada, v k.ú. Ľubietová, za účelom starostlivosti o tento pozemok, B. konštatuje, že 

pozemok bezprostredne hraničí so záhradou žiadateľky a prenájmom  tretej osobe by došlo 

k obmedzeniu užívacích prác k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa a podľa § -a ods. / písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

C. súhlasí so zverejnením zámeru na prenájom pozemku parc. KN – C č. 481/3, v k. ú . Ľubietová 

a stanovuje symbolickú  cenu za prenájom pozemku vo výške 1 €. Žiadosť bude opätovne prerokovaná 

po zverejnení zámeru obce na prenájom pozemku. 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Ivan Kováč, Pavel Šimun, Radoslav Sedlák                                

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, dobre, všetci boli za no a teraz prichádza najťažšia .............a to je 

plaváreň – viete, že ma poľovníci požiadali o prenájom časť budovy boli sme to pomerať, zverejnili sme 

to, po zverejnení prišla žiadosť pani Fellnerovej a prišla žiadosť aj od pána Lukáša, hovorím je to 

dvojriadková žiadosť  

Pavol Šimun – koho je tá druhá žiadosť  

Ing. Pavel Zajac – Lukáš Jaroslav, Rakytovce,  

Pavol Šimun – dobre  

Ing. Pavel Zajac – viete, že je to tam ešte komplikované tým, že je tam prevádza SHA RAK, hej, Jožo 

Ratica, ktorý nám dal výpovednú lehotu, ktorý vlastne  by bol rád, keby tie ryby niekto prebral a vlastne 

fungovalo to ďalej no, čiže obaja chcú, chcú ako pokračovať, ja tie žiadosti prečítam a potom sa budeme 

ďalej baviť, dobre 

Pavol Šimun – ako jednu máme  

Ing. Pavel Zajac – ale nech počujú aj všetci 

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel zajac – o čom sa bavíme, to nie sú veci, Petra Fellnerová, Hrnčiarska 497, Ľubietová, návrh 

na prenájom plavárne v Ľubietovej, dolupodpísaná Petra Fellnerová, narodená.....trvale bytom Hrnčiarska 

ulica, Ľubietová dávam návrh obecnému úradu na prenájom bývalej plavárne v obci Ľubietová, po 

konzultácii s terajším prenajímateľom inžinierom Raticom s pôvodným zámerom na jeho pokračovanie 

a jeho rozšírenie už spomínaného objektu, ďalšou činnosťou by som sa chcela podieľať na rozvoji turizmu 

v obci a to rozšírenie podnikateľského zámeru či už o reštauračné alebo ubytovacie oblasti, za kladné 

vybavenie mojej žiadosti vám vopred ´ďakujem, s pozdravom Petra Fellnerová a teraz vám prečítam 

druhú tá je stručnejšia, Lukáš .............žiadosť o prenájom pozemku a nehnuteľnosti, žiadam o prenájom 

bývalého objektu plavárne v obci Ľubietová ako aj celej nehnuteľnosti nachádzajúcej sa na danom 

pozemku, s pozdravom Lukáš .....ja poviem, čo mi volal, že bol za Raticom a tiež sa s ním nejako 

rozprával, dobre, to je druhá vec a teraz je tu žiadosť poľovníkov, žiadosť si dali a my sme to zverejnili, 
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zasa sme s pani hlavnou kontrolórkou debatovali o tom, je otázne akým spôsobom to ideme teraz riešiť, 

máme na základe výzvy tri žiadosti, hej, tri žiadosti,  asi by sme mali urobiť ......súťaž s tým, že mali by 

sme určiť nejaké podmienky, druhá vec je tá, následne by bolo ako je písané v zákone, ak nemám pravdu 

tak ma opravte, svojim spôsobom má obecné zastupiteľstvo, ak je to obchodná verejná súťaž iba určiť 

podmienky následne prebehne súťaž a už len komisia, ktorá je vybraná na uskutočnenie tej verejnej 

súťaže oboznámi zastupiteľstvo s víťazom a skrátka, ten, kto prejde obchodnou verejnou súťažou má 

nárok na uzavretie zmluvy, čiže sú to také, ako by som povedal ...................hej, čiže toto sú všetko veci, 

ktoré by sme mali podľa mňa vyriešiť a mali by sme ich vyriešiť  

Pavol Šimun – teraz 

Ing. Pavol Zajac – nie že teraz, s rozvahou ako skrátka ja iba  oboznámim poľovníkov, skrátka, že teda 

sú ďalší dvaja záujemcovia aby momentálne prestali vystrájať nejaké veci tam, lebo niečo tam už vyčistili, 

ale momentálne, kým sa nedohodne ako s tým ideme ďalej nakladať tak podľa mňa nech tam zbytočne 

nerobia žiadne veci lebo nevieme, čo s tým ideme ďalej robiť a teraz otváram diskusiu, nech sa lúbi 

Pavol Šimun – ja sa hneď spýtam, veď a ta vieš o tom, že chceli poľovníci tú druhú polovičku 

Petra Fellnerová –  

Pavol Šimun – čiže ty si chcela celú budovu, či len tú druhú polovičku  

Petra Fellnerová – my by sme zatiaľ len tú polku zobrali a potom možno 

Pavol Šimun – uvidíme ako pôjdu poľovníci 

Petra Fellnerová – predsa len je lepšie, keď je tá budova celá lebo ako sa bude zamkýnať alebo  

Pavol Šimun – to by ste tam, s poľovníkmi bolo dohodnuté, že sa to oddelí fyzicky, že ak by tam niekto 

chcel  

Petra Fellnerová – to viem o tom, že si .......nám to bolo ukazované, že  

Pavol Šimun – aha, takto ste si to podelili, hej,  

Petra Fellnerová – rozprávali sme sa s tým pánom  

Ing. Pavel Zajac – s Jožom Raticom, áno Jožo Ratica bol na našom jednaní  

Pavol Šimun – ja poviem osobne názor, ja by som bol za poľovníkov ak im bude stačiť tá druhá polovička, 

tak 

Ing. Pavel Zajac- ja mám rovnaký názor, ja mám rovnaký názor radšej tam pustíme domácich, druhá vec 

je tá ako to šikovne urobiť  aby nás niekto nenapadol, hej,  

Pavol Šimun – ten tretí 

Ing. Pavel Zajac – áno, ten tretí a keď tu niečo schválime, musíme to povinne zverejniť, hej, ten zámer, 

ako náhle ho zverejníme, tak ako  

Ing. Peter Sedláček – ten tretí vie, že tam majú žiadosť aj poľovníci na polovicu 

Ing. Pavel Zajac – vie 

Ing. Peter Sedláček – a on tiež akceptuje 

Ing. Pavel Zajac -  áno  

Ing. peter Sedláček – no tak máme vymaľované 

Pavol Šimun – no presne, to som sa chcel, a teda  on  polovičku neakceptuje  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som s ním rozprával dvakrát telefonicky, viac neviem, viem, že bol 

s Jožom Raticom, to viem, ale ako sa dohodli, ja neviem ani neviem, či ponuka tuto slečny Fellnerovej je 

lepšia ako jeho, ja neviem ale skrátka Jožo povedal a to ja som s Jožom ......že skrátka ako my 

rozhodneme Jožo nemá tiež problém 

Pavol Šimun – ja sa spýtam tiež ešte Ratica má celú budovu v prenájme 

Ing. Pavel Zajac –  
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Ivan Kováč – tam je to oddelené, tá mreža  

Pavol Šimun - a keby sme vypísali tú obchodnú súťaž s tým že prenajímame  

Ing. Pavel Zajac – takto, čo sa týka, pani Fellnerová, vás sa spýtam, slečna, pardon, slečna, vás sa 

spýtam, ja už som sa to Joža pýtal, viem že tam dôjde k nejakému vysporiadaniu medzi vami a teraz sa 

chcem spýtať, a to som sa pýtal aj Joža on s tým  moc nesúhlasil ale spýtam sa ešte vás, nebolo by 

jednoduchšie skrátka prevziať tú jeho sročku  

Petra Fellnerová – áno ale teraz sa mi momentálne nedá, ja budem akože lepšie keď ja budem  

Ing. Pavel zajac – viete, lebo keby ste prevzali sročku tak ako je a tým pádom 

Ivan Kováč – je tu už jeden precedens, takto sa kolkáreň vymenila  

Pavol Šimun – to nie je precedens 

Ivan Kováč – no dobre, že sa to tu takto 

Pavol Šimun – to nie len tu, to všade to tak letí  

Ing. Pavel Zajac - ......................nerozumieť, prekrikovanie 

Ivan Kováč – a chcem sa spýtať a ten ...........má záujem o ryby či o budovu  

Ing. Pavel Zajac – o ryby, že vraj už aj robí ryby a dodáva do siete že tak, hovorím, ja som s ním osobne 

nebol 

Ivan Kováč – ja len že či mu ide o budovu  

Ing. Pavel Zajac – nie v prvom rade ide o ryby  

Ivan Kováč – nemal by nejaký právnik poradiť  

Pavol Šimun – naozaj, spravme to tak, že rozdeľme tú budovu tak, veď to sa dá, rozdeľme na poľovníkov 

už je zámer zverejnený ak sa nemýlim, ale tam sú už aj metre štvorcové, všetko 

Ing. Pavel zajac – áno  

Pavol Šimun - čo sme to, keď tu bol Jano Doboš tak to nebolo  

Ing. Pavel Zajac – odsúhlasíme tú časť poľovníkov, ktorá bola zverejnená  

Pavol Šimun – áno 

Ing. Pavel Zajac – a potom následne spravíme na tú zvyšnú časť  

Pavol Šimun – my ideme robiť verejnú súťaž a Ratica tam to má výpovednú dobu koľko si vravel, desať 

rokov 

Ivan Kováč – dva roky má iba, nie desať  

Pavol Šimun – ale ako, veď minule keď sme toto tu čítali tú výpoveď, tak je výpovedná lehota od podania 

výpovede desať rokov, veď ja som sa to čudoval  

Ivan Kováč – Paľo dva roky  

Michaela Černáková – hovoril, že podľa toho ako bude, tak on by aj skôr  

Ivan Kováč – dva roky, nie desať  

Pavol Šimun – no dobre, podstata je v tom, dva alebo desať, finta je v tom že my ideme prenajímať niečo, 

čo je prenajaté 

Ing. Pavel Zajac – Jožo povedal, že on sa prispôsobí, že ako on nájde niekoho kto s ním podpíše dohodu  

Pavol Šimun – ale ja chcem na to poukázať či jemu je jedno kto to preberie  

Ing. Pavel Zajac – no to ja neviem,  

Pavol Šimun – nevieš, no, aby on potom, keď my vyberieme Peťu a on povie, že on chce toho 

z Rakytovca................ale nevadí, lebo podľa mňa preto tá ponuka prišla tak rýchlo 

Ivan Kováč – veď to sa Joža dá spýtať, však to nie je problém 

Ing. Pavel Zajac – nie, on ja vám svojim spôsobom poviem úplne na rovinu, pozrite sa, ak tento chlap sa 

ma pýtal, on by chcel celú túto budovu, ja som povedal, že my máme zverejnený zámer na časť budovy 
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a ak skrátka chce celú budovu tak my to v prvom rade musíme vedieť, že nám musí napísať žiadosť, čiže, 

tá žiadosť je reakcia na to, čo som mu povedal, lebo my skrátka sa nemôžeme spoliehať na to, že niekto 

povie, že on chce celú budovu potrebujem to mať na papieri, hej, aj keď tá žiadosť je taká aká je, ale tu 

je otázka tá, že čo chceme urobiť, ja tiež som za to aby sme podporili domácu  

Pavol Šimun – o tom niet pochýb akože  

Ing. Pavel Zajac – takže v tomto smere to, čo máme zverejnené tak to podľa mňa odsúhlasme neviem, 

že či a potom zverejníme zámer zvyšnej časti 

Pavol Šimun – no ale ja sa ťa preto pýtam, že či on má celú budovu, ak nemá celú budovu  

Ing. Peter Sedláček – nemá, polovicu 

Ivan Kováč – nemá, nemá  

Pavol Šimun – ak nemá celú budovu tak my kľudne túto polovičku môžeme prenajať a na túto druhú 

potom len vypíšme verejnú súťaž a 

Ing. Pavel Zajac – dobre, inak sa opýtam, inak sa opýtam, dobre, dáme to slečne Fellnerovej ako rátajú 

poľovníci, ako dlho sa tam zdržia, pokým ich odtiaľ nebudeme hnať, lebo zase začíname veci, ja nechcem 

aby bol do budúcna z tohto problém  

Ivan Debnár - ............skončí táto zmluva  

Pavol Šimun – lebo vieš 

Ivan Debnár – ja ti len radím, hej  

Pavol Šimun – ak ste čítali návrh tej zmluvy poľovníkov chcú tam päťročnú výpovednú lehotu,  

Ivan Debnár – no veď však to, v podstate  ............. 

Ing. Pavel Zajac – veď dobre, ale vy, chápeš ma, vy teraz tam, môže mať sebe lepší podnikateľský zámer, 

možno bude chcieť realizovať nejaké podnikanie alebo niečo, len v polke budovy bude mať vás, hej 

a ďalšia vec je tá, že pokým sa s vami nejakým spôsobom nedohodne tak ste tam zabetónovaný na päť 

rokov, no čiže zasa je otázka, čo s tým, ale ja momentálne neviem, či slečna Fellnerová dokáže sa tak 

rýchlo rozvíjať aby mala s týmto povedzme najbližších desať rokov problém, to ja neviem 

Pavol Šimun – ako, nechceme počuť aby si nám prezradila zámer ale na začiatok celého nestačila by tá 

polovička  

Petra Fellnerová –  

Pavol Šimun – veď práve a dúfam, že si nevyhrala v lote, ale prajem ti 

Ivan Kováč – nepraješ 

Ing. Peter Sedláček – dúfam, že vyhrala    

Ivan Debnár – my máme prístup, to hlavné schodište, čo je podľa vás polovica domu 

Pavol Šimun – no pozri sa Ivan 

Ivan Kováč – podľa mňa to nie je polovica  

Ivan Debnár - ............na pravú, ľavú stranu nad tú časť čo si prenajíma slečna Fellnerová má prístup iba 

............ako máme my  

Ivan Kováč – to je štvrtina  

Ivan Debnár – prístup by mala z tej polovici zo schodišťa 

Ing. Pavel Zajac – musí ísť schodiskom ktoré sme mali my v prenájme 

Ivan Kováč – veď práve  

Ivan Debnár – do tej časti aby sa dostala 

Pavol Šimun – ale Ivan, ale vy ako poľovníci chodíte na posed nie po schodoch ale po rebríku, tak schody 

dáme jej a rebrík pristavíme vám 

Ivan Kováč – no dobre, ale uzáver vody, vieš napríklad  
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Pavol Šimun – nie, to ak by sme mali takto dvoch nájomníkov tak to by sa musel vodovod aj elektrika 

oddeliť  

Ing. Pavel Zajac – ale poľovníci na tomto všetkom pracujú, čo teda boli tak mi ukázali, chcú túto časť, čo 

je kuchynka a tie priestory bufetu a nad tým tie veľké miestnosti, zatiaľ je tak že si spravia samostatnú 

prípojku vody chcú tam robiť a ............... 

Ivan Kováč – Peťo, vy viete, čo Jožo používal, čo užíval Ratica, len ten spodok 

Petra Fellnerová – boli sme aj dole aj hore a on mi vravel, že má len tú polovicu, čiže  

Ivan Kováč – to nie je ani polovica on poriadne hore nechodil, hore nič nemal 

Petra Fellnerová –  

Ivan Kováč – o tom hovorím teraz, to je tak štvrtina možno, veď hovorím či by vám stačil lken ten spodok, 

čo Jožo doteraz užíva 

Petra Fellnerová – no pravda, hore to by išlo skôr 

Ivan Kováč – lebo to je dosť komplikované, na to poschodie hore tam chodiť,  

Ing. Pavel Zajac – je to schodisko – prekrikovanie, nerozumieť 

Ivan Debnár – v tej časti, čo je v druhej polovici  

Ing. Pavel Zajac – ale tam hore tá možnosť je .....zase voda a všetky tie rozvody, o tom to celé je, to 

riešenie podľa mňa ..chodil po schodoch 

Ivan Kováč – ...............nepraktický 

Ing. Pavel Zajac – väčší problém by bol ten, keby si ona z tej  miestnosti hore spravila miesto na 

ubytovanie a vy by ste mali večer schôdzu a to by bol väčší problém, to by sa asi moc nevyspali  

Pavol Šimun – a možno by došlo k symbióze a tam by bola taká veselica že až, ak sa ešte môžem niečo 

opýtať pani hlavnej kontrolórky, aký je váš názor na to, vy ste možno, keby sme to prenajali v tých 

polovičkách  

Tatiana Jancurová – tam sa to dá vyriešiť, oddeliť všetko 

Pavol Šimun – dá sa  

Ing. Pavel Zajac – dá sa ale momentálne nie  

Ivan Kováč – Jožo nemal samostatnú elektriku 

Pavol Šimun – nie, nemal  

Ivan Kováč – vodu mal 

Ing. Pavel Zajac – vodu ma ale lesáci si chcú vodu ťahať nanovo  

Pavol Šimun – lebo tak vám poviem, lebo teraz odsúhlasme zverejnenie toho zámeru tej polovičky, máme 

záujemcov dvoch, dodržme zákon a ja navrhujem, aby sme sa s poľovníkmi s Dobríkovcami a paní 

poslanci čo majú záujem – stretnime sa na plavárni a tam budeme všetci všetko vidieť a povedzme si 

rovno, či to budeme vedieť rozdeliť, poľovníci nech rozmýšľajú, či to chcú dlhšie ako na päť rokov  

Ing. Pavel Zajac – ako chceš  zverejniť niečo, čo je v nájme 

 Pavol Šimun – ved to som sa pýtal pred tým a pýtal som sa preto, či to môžeme 

Tatiana Jancurová – môže sa  

Ing. Pavel Zajac – hej, čiže dneska povieme, že ............. 

Pavol Šimun – po ukončení nájomnej zmluvy  

Ing. Pavel Zajac – keď sa ukončí zajtra  

Pavol Šimun – a my môžeme normálne zverejniť zámer s dodatkom po ukončení nájomnej zmluvy  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ivan Kováč – veď Jožo s tým súhlasil a určite by podpísal  

Pavol Šimun – nie ale to má Paľo pravdu, treba to tam všetko napísať 
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Ivan Kováč  - ja viem,  

Pavol Šimun – lebo nás niekto nachytá na hruškách a bude zasa problém  

Ivan Debnár – a Jožo nemá celú budovu v nájme  

Ing. Pavel Zajac – nie, nemá 

Pavol Šimun – no čo poviete vy na to, keby sme sa takto stretli a tam by ste si povedali akú máte 

predstavu, budete to vidieť a dohodnúť sa s poľovníkmi a ak by boli treba nejaké stavebné úpravy, keby 

to bolo treba nejakým spôsobom podeliť ak to bude technicky možné  

Ing. Pavel Zajac – budú si to tak či tak opravovať, čiže tie stavebné  

Pavol Šimun – práve preto, lebo vieš ako 

Ivan Kováč – to sú jedny dvere  

Pavol Šimun – predpokladám, že aj vy dačo budete  

Ing. Pavel Zajac – a osobne si myslím, .............to sú dvoje dvere 

Ivan Kováč – to sú jedny dvere, to je tá mreža  

Ing. Pavel Zajac – hore na poschodí aby sa dali zamknúť 

Ivan Kováč – ale hore budú len ony chodiť, Jožo má len dole, má  

Ing. Pavel Zajac – no dobre 

Pavol Šimun – ale ony chcú aj vrch 

Ivan Kováč – no neviem, preto som sa pýtal teraz  

Dušan Dobrík – no ale to postupom času sa hovorilo, že ak sa nerozhodne inak  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ako ak ja vám môžem povedať, poviem vám Jožove Raticove skúsenosti, 

ideálne by bolo, keby hore niekto býval, aby tam bola skrátka stála ..........čiže tá, na tej jednej strane proti 

poľovníkom v tej byt sa dá urobiť, lebo je tam wc, je tam sprcha je tam malá kuchynka, je tam tá izba, 

čiže vy si musíte ozrejmiť vo svojom podnikateľskom pláne či ten vrch chcete na takéto nejaké bývanie 

alebo nechcete, ďalšia vec, neviem, či budete to riešiť sám, či tam budete mať zamestnanca, čiže 

minimálne zase ten zamestnanec by tam mohol prespať, vy si musíte povedať podľa toho 

podnikateľského zámeru, čo potrebujete, lebo ja by som vám dal aj tú vrchnú časť, pokiaľ to poľovníci 

nechcú, čo zatiaľ nechcú tak by som ju určite neodpisoval, ale hovorím, lebo vy ste povedali, že do 

budúcna keď skrátka toto si zabývajú poopravujú si tak by spravili nejaké ubytovanie keď majú hosťa na 

revanie jeleňa, pre nás by to bolo ako úplne ideálne, keby tam bol ubytovaný niekto, či to bude pod vani 

alebo pod nimi .............. 

Ivan Kováč – a vy len spodok chcete  

Ivan Debnár  – aj vrchnú 

Ivan Kováč – veď tam sa nezmestíte dolu  

Ing. Peter Sedláček – keď budú mať hosťa na jeleňa tak ho ubytujú na Valachove na chate a nie na 

plavárni  

Ing. Pavel Zajac – ale zase už dneska sa hostia chcú aj osprchovať, ja neviem že či poľovník môže týždeň 

chodiť bez toho aby sa osprchoval,  

Pavol Šimun – skorej príde zver k nemu  

Ivan Kováč – treba sa tam stretnúť myslím si 

Pavol Šimun – ak teda súhlasíte na budúci týždeň sa, ak vieme sa dohodnúť na dákom termíne  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Dušan Dobrík – mne je jedno, okrem pondelka a utorka  každý deň hore doobeda 

Ing. Pavel Zajac – Jožo, hej 

Dušan Dobrík – hej 
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Ivan Kováč – aj na víkend chodí, nie  

Petra Fellnerová – hlavne na víkend 

Ivan Kováč – lebo ja som sa spytoval minulý týždeň 

Pavol Šimun – ale cez víkend by bolo lepšie, a vlastne my tam Raticu ani tak, či on má kľúče od  miešačky  

Ing. Pavel Zajac – nie 

Pavol Šimun – nie aj my máme  

Ing. Pavel Zajac – no majú ich momentálne poľovníci ale máme 

Pavol Šimun – ale vieš, aby aj poľovníci boli pri tom, vieš 

Ing. Pavel Zajac – však poľovníci, ja Jana Doboša zavolám 

Pavol Šimun – treba Jana Doboša, stačí Jano tam  

Ing. Pavel Zajac – minule tam bol celý výbor, zasa príde celý výbor lebo je to o nich, musia si rozhodnúť 

že koľko do toho idú financií dávať a či im to stojí za to alebo nestojí,  

Pavol Šimun – lebo vieš ako na druhej strane aby sme im niečo nesľubovali, čo potom zmeníme,  

Ing. Pavel Zajac – teraz ideme v zmysle toho zverejňovania a naozaj, takéto veci to sú tak prekvapivé 

veci, že to potom musíme nejako vyriešiť 

Pavol Šimun – no ja by som to určite spravil na polovičky, ja s tým, že po ukončení zmluvy za mňa by 

problém nebol 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže teraz navrhujem, aby sme to celé stiahli a necháme si na ešte čas,  

Pavol Šimun – nie, ja by som to zverejnil, tak žiadosti sú tu, záujem je, Ratica to chce ukončiť, načo to 

budeme odkladať, už je len spôsob dohodnúť sa  

Ing. Pavel Zajac – čiže ideme napísať uznesenie v zmysle toho, ako sú na odpredaji pozemkov, čiže berie 

na vedomie žiadosť slečny Fellnerovej a pána Volfa  s tým, že teda prenajíma časť budovy, zasa by sme 

to mali nejako špecifikovať,  

Ivan Kováč – práve to vravel 

Pavol Šimun – presne tak, to by malo byť tie metre štvorcové spraviť tak, ako sa spravilo u poľovníkov, 

aby bolo jasné 

Ing. Pavel Zajac – to nie je problém, odmerám, nie je problém   

Pavol Šimun - a dohodnime sa teraz tak, že spravíme spodok aj vrch a uvidíme  

Ing. Pavel Zajac – dobre, teda s tým, že s obsadením po ukončení nájmu so súčasným nájomníkom  

Pavol Šimun – tak, áno 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ideme písať uznesenie, či to spravíme tak, že napíšeme a rozpošleme vám 

to mailom 

Pavol Šimun – a máme pripravené, či nemáme žiadne  

Ing. Pavel Zajac – nemáme ja som nevedel .......ja som napísal, že schvaľuje  

Pavol Šimun – máš uznesenie ako sme – ako poľovníkov tam daj, v starých uzneseniach veď sme to 

v júni alebo v júli sme to mali, tak presne tak to spravme  

Ivan Kováč – a viete aj o vydrách a zlodejoch 

Petra Fellnerová – prosím 

Ivan Kováč – či viete aj o vydrách a zlodejoch  

Petra Fellnerová – áno, vieme všetko  

Dušan Dobrík –  

Ivan Kováč – áno, ja viem, že vraj  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, idem to prefotiť, hej  

Ivan Kováč – ale s elektrickými oplôtkami máte skúsenosti, pomohlo to proti vydrám, proti zlodejom nie  
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Pavol Šimun – povedal som, že tu budeme do pol noci 

Ivan Kováč – veď je iba deväť hodín 

Pavol Šimun – iba, to sme rýchli a koľko tam máme ešte uznesení pripravených, už iba byt 

Ing. Pavel Zajac – no skúste z tohto niečo vyrobiť  

- Pripravuje sa uznesenie  

Pavol Šimun – na kedy sa dohodneme na to stretnutie, aby sa to neodkladalo, žeby sme sa dohodli na 

budúci týždeň, lebo vieš ako  

Ing. Pavel zajac – pre mňa tiež nie nedeľa, radšej vo štvrtok 

Pavol Šimun – v priebehu týždňa,  

Ing. Pavel zajac – pre mňa radšej štvrtok  

Pavol Šimun – vo štvrtok sa môžeme stretnúť na tej plavárni  

Petra Fellnerová – vo štvrtok určite nie 

Ing. Pavel Zajac – streda  

Dušan Dobrík – teraz streda 

Pavol Šimun – no o týždeň  

Petra Fellnerová – môžeme  

Pavol Šimun – stredu teda 

Petra Fellnerová – áno  

Ing. Pavel Zajac – lebo hovoríte že tam bude streda, štvrtok, piatok ja sa s Jožom dohodnem  

Dušan Dobrík – okrem pondelka a utorka  

Pavol Šimun – ale tak okolo šiestej, nie 

Ing. Pavel Zajac – o piatej sa vám nedá, zatvárajú o piatej 

Pavol Šimun – no tak sa dohodnime o piatej a Janovi Dobošovi povedať, nech z poľovníkov prídete dakto, 

lebo vieš ak odsúhlasíme zmluvu poľovníkom, budú chcieť robiť  

Ing. Pavel Zajac – no tak určite 

Pavol Šimun – tak aby sme sa dohodli aby sme zasa ich nezdržiavali, a vy si premyslite aspoň teda už 

viete, že polovička  

Ivan Kováč – ale tam je aj o ten prístup hore, to je najväčší problém  

Pavol Šimun – no dobre, tak to tam nájdeme dáke riešenie, no kde je vôľa tam je aj cesta  

Ivan Kováč – musia vedieť, čo chcú investovať do toho  

Pavol Šimun – no veď tak 

Ivan Kováč – dá sa aj rebrík pristaviť tam, kadiaľ kábel sme dávali na druhej strane  

Pavol Šimun – rebrík v Ľubietovej by nemal byť problém  

Dušan Dobrík – tak vo štvrtok o piatej, hej 

Ing. Pavel Zajac – nie, na stredu o týždeň, to je piateho a na piatu sa teda dohodneme 

Ing. Pavel Zajac – lebo Ratica končí o piatej, aby smeho zbytočne nezdržovali 

Pavol Šimun – dobre  

Ing. Pavel zajac – poviem mu nech zostane nejakú pol hodinu 

Michaela Černáková – no čo, môžem skúsiť Uznesenie OcZ 44-17/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 

obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová A. berie na vedomie žiadosť sl. Petry Fellnerovej a Lukáša Volfa 

o prenájom časti plavárne B. súhlasí so zverejnením zámeru na prenájom časti Plavárne. Žiadosť bude 

opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na prenájom časti Plavárne 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – ešte raz to béčko prosím  
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Michaela Černáková - plavárne  súhlasí so zverejnením zámeru  

Ing. Peter Sedláček – dobre, dobre, stačí, ďakujem  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak kto je za, ďakujem, všetci, dobre, posledné v majetku byt, to je zasa to isté, 

zverejnili sme, máme dve žiadosti, Ľubica Debnárová a Viera Mandyčevská, ja ako bol som s pani 

hlavnou kontrolórkou pozrieť, dohodli sme aj murárov, ktorí vymenia tie dlaždičky a obkladačky, čiže ešte 

som dal vymaľovať a natrieť okná, hej, takže ako to by malo byť hotové do nejakých dvoch, troch týždňov 

a teraz je otázka či chceme to teraz prenajať či až potom, keď sa   to dokončí, diskusia, nech sa lúbi 

Pavol Šimun – ja si myslím, že keď sa to dokončí, by sa malo prenajať a za druhé, chcem sa spýtať, pani 

Mandyčevská chce ten dolný a pani Debnárová ten horný      

Ing. Pavel Zajac – nie, obidve chcú ten dolný, ten máme zverejnený, podkrovný nemáme  

Ivan Kováč – ale to sme sa dohodli, že bude rezerva  

Radoslav Sedlák – že to necháme ako rezervu, to sme sa voľačo rozprávali 

Pavol Šimun – na rezervu by nám aj ten menší stačil, ten väčší sme mohli prenajať, ak je už spravená, 

ak už to spravili 

Ing. Pavel Zajac – vieš čo, ešte nie, lebo tam je hlavné riešenie toho, od kanálu chcú premiestniť kuchyňu    

Pavol Šimun – hej, veď to si, ale ešte sa nevymyslelo      

Ing. Pavel Zajac – ten kanál ešte nevyriešili a druhá vec je tá, že aj keď teda sa to nechá ako rezerva či 

by sa to nedalo aspoň na ubytovanie použiť    

Pavol Šimun – vieš ako, môj osobný názor, že ako ten menší  by ako rezerva stačil a radšej ten väčší 

prenajať, teda 

Ing. Pavel Zajac – zase pani Debnárová je s jedným dieťaťom 

Michaela Černáková – s dvoma  

Ing. Pavel Zajac – s dvoma a Viera je sama podkrovie by jej bolo úplne zbytočné  

Pavol Šimun – dobre a ja sa ešte jednu vec spýtam, ideme im to prenajímať na dobu  

Ing. Pavel Zajac – takéto veci sme neriešili v zmluve to môžeme spraviť, dneska je len o tom, že zasa, 

zverejnili sme, následkom sú žiadosti a máme sa k tým žiadostiam nejako vyjadriť, takže povedzte mi ako 

sa mám vyjadriť a ja sa vyjadrím a uvidíme čo, lebo to je presne o tom, že zverejníme následne prídu 

žiadosti 

Pavol Šimun -   no veď áno, to je v poriadku veď vieš, ale teraz že lebo napríklad keď to prenajmeme tej 

pani Debnárovej   tú s tými deťmi stadiaľ nedostaneš, ona nebude nejako finančne schopná sa zmôcť 

a nájsť si iný byt alebo čo to ona tam zostane zapätkovaná                

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, ja neviem ani čo pani Debnárová robí,  

Pavol Šimun – ja tiež neviem, ale to je jedno 

Ing. Pavel Zajac – ale hovorím, nemôžeme k tomu tak pristupovať, vieš tu ide o to, že má nejaký problém 

s otcom, je tam asi nejaký problém s tým postihnutým chlapcom a skrátka a my by sme ako, zasa keď to 

zoberiem z tej sociálnej veci tak by sme jej mali pomôcť, mali by sme to dokázať, to je presne ako to, keď 

je dôchodca v tej núdzi a potrebuje sa o neho postarať, zasa by sme mali  

Pavol Šimun – len či náhodou v tom prípade pani Debnárovej, či by nebolo rozumnejšie im pomôcť s tým 

bratom, ak je ten problém či nie je problém 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja hovorím ja ti poviem, že neviem ako to, čo tam finančne, otec asi naňho berie 

nejaký príspevok alebo čo, ja neviem, majú s ním problém tak asi by som očakával, že s ním je problém 

že teda príde nejaká žiadosť, prosím vás, pomôžte nám vyriešiť túto situáciu, lebo to by bolo potom akože 

normálne, hej, ale my nemôžeme   teraz povedať, že teda žiadosť mám na byt hej, od Ľubici Debnárovej 

a teraz poviem, viete čo nejdeme riešiť Ľubicu Debnárovú ideme riešiť toho chalana, to sa nedá 
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Pavol Šimun – dobre, takže máme na jeden byt dve žiadosti  

Michaela Černáková – áno, obidve majú dôvody prečo chcú ten byt, majú dosť závažné dôvody, neviem 

Ivan Kováč – tak teraz čo, kto má väčšie dôvody  

Pavol Šimun – a ešte ja sa spýtam, pani Mandyčevská nie je spolumajiteľka nehnuteľnosti to tam po 

manželovi 

Ing. Pavel Zajac – to neviem, to som nezisťoval ale môžem to ísť zistiť, nie je problém 

Ing. Peter Sedláček – to myslíš u Martinecov 

Ing. Pavel Zajac – tuto pri  

Pavol Šimun – u Mandyčevských predsa, lebo tam  

Ing. Pavel Zajac – Júliin byt podľa mňa vlastní Resutík, hej,  

Pavol Šimun – áno, ale tam vzadu predsa kde bola ona s Ľubom 

Ing. Pavel Zajac – mám to ísť pozrieť  

Pavol Šimun  - ja neviem, ja sa pýtam  

Ing. Pavel Zajac – nie, ja neviem, ja som to takto dopodrobna neriešil, neviem 

Pavol Šimun – opýtam sa už posledný raz, pani Černáková, vy odporúčate zastupiteľstvu čo  

Michaela Černáková – no čo sa týka z tej sociálnej stránky tak je to určite matka s deťmi no len neviem, 

či je toto jediné riešenie a či je to výhodné pre tie deti, lebo podľa mňa v tej rodine by sa to dalo riešiť aj 

iným spôsobom umiestením toho brata a ja keď som sa s ňou rozprávala tak ona povedala, že boli za 

ním, že bol niekde a neviem, prečo ho zobrali naspäť, to mi neodpovedala na to  

Pavol Šimun  - a to zasa má Paľo pravdu,   

Michaela Černáková – nám sa to nedá riešiť, ja som jej to navrhla, ja som jej navrhla, že teda keď má 

problémy  s bratom, že prečo to neriešia tak, predsa sú rôzne denné, týždenné stacionáre alebo liečebne 

alebo čokoľvek, no neviem 

Pavol Šimun – no lebo tam všade treba prispievať a to je problém 

Ing. Pavel Zajac – a o to nás nikto nežiada čiže my ideme riešiť niečo, čo skrátka si na základe našich 

úvah, možno že sú správne, podľa mňa takto to riešiť nemôžeme  

Michaela Černáková – a pani Mandyčevská má tiež svoje dôvody, rozprávala som sa s ňou, sú to podľa 

mňa tiež závažné, len keď sa má na to človek tak pozrieť, tak podstatne prednejšia je matka s deťmi  

Ivan Kováč – tie deti sú fakt dôležité  

Pavol Šimun – tak potom dajme hlasovať,  

Ing. Pavel Zajac – tak ja mám také uznesenie pripravené no ako ale je na vás 

Ing. Peter Sedláček – ja by som bol  

Pavol Šimun – tak si povedzme, čo budeme ďalej o tom diskutovať a rozoberať to, sú to ich problémy, 

my ich tu prepierať nebudeme my ich za nich nevyriešime 

Ing. Pavel Zajac – však jasné  

Pavol Šimun – my môžeme tak rozhodnúť, komu prenajmeme byt a tým je to vyriešené 

Ing. Pavel Zajac – jasné, Peter 

Ing. Peter Sedláček – aj napriek tomu, že si uvedomujem, že je matka s deťmi a že ak jej ten byt vlastne 

prenajmeme tak ju stade pravdepodobne nedostaneme 

Pavol Šimun – to nie, na to môžete zabudnúť 

Ing. Peter Sedláček – ja by som v zmluve  ohraničil maximálne päť rokov  

Pavol Šimun – alebo na rok a každý rok sa jej môže obnoviť zmluva, možno že sa dovtedy vyrieši tam 

problém vieš ako v rodičovskom dome  
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Ing. Pavel Zajac – je to na vás, vy musíte povedať a musíte povedať podmienky do zmluvy lebo viete, že 

ten nájom tam vlastne platil okolo sto šestnásť euro čiže to bude tak ako to bolo 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, teda prenajmime jednej či už druhej na rok a potom keď bude končiť 

tak si môže dať znova žiadosť a pokiaľ bude aj platiť aj všetko tak nevidíme dôvod prenajať 

Ing. Pavel Zajac – ja si myslím, že to sú ľudia, ktorí veď ako toto im vyrieši situáciu a skrátka mám ten byt 

..... 

Ing. Peter Sedláček – tak dobre     

 Ing. Peter Sedláček – myslím že ja by som sa toho nebál, žeby neplatili  

Ing. Peter Sedláček – kiež by platili ale aj tak by som to ohraničil nejakou dobou  

Ivan Kováč – veď ono sa to aj v zmluve dá napísať, že súhlasia, že nebudú žiadať náhradný, že proste 

sú rôzne formy 

Ing. Pavel zajac – no určite  

Ivan Kováč – ide aj o to aké staré sú tie deti, ja si to už nepamätám  

Michaela Černáková – s jedným je ešte na materskej a jedna je už školopovinná  

Pavol Šimun – druhé je už školopovinné 

Michaela Černáková – je už školáčka 

Ivan Kováč – no o tých päť rokov už budú tiež staršie, o desať, ja neviem 

Pavol Šimun – možno sa zmenia pomery, ja neviem  

Ing. Pavel Zajac – priznám sa že nebol som v tom dome, neviem či je tam možnosť ubytovania  nejakej 

iného, to neviem 

.........- bývajú len dole 

Ing. Pavel Zajac – a prečo si postupne nemôžu prerobiť to vrchné bývanie, no dobre, prečítam vám 

uznesenie čo som ja pripravil a priznám sa neviem čo s tým urobíte – obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová berie na vedomie žiadosti Viery Mandyčevskej a Ľubice Debnárovej o prenájom obecného bytu 

v budove súpisné číslo dva na prvom poschodí, obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje 

prenájom obecného bytu, no takže asi takto mám prichystané uznesenie  

Pavol Šimun – no tak ja by som navrhoval, aby sme najprv hlasovali, komu to prenajmeme a potom 

doplňme uznesenie a budeme hlasovať za uznesenie  

Ing. Pavel zajac – dobre 

Ivan Kováč  - bolo by to lepšie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže dajme pre Ľubicu Debnárovú, prosím vás, kto je za aby sme to prenajali 

Ľubici Debnárovej, všetci, tak je to jasné, dobre a teraz podmienky prenájmu 

Pavol Šimun – môj osobný návrh je aby sme to dali na rok, bude to aj ich troška motivovať  k určitej 

disciplinovanosti a k plateniu 

Ivan Kováč – no napríklad také aby platili, no dá sa to  

Pavol Šimun – a to nie je problém zase dva mesiace pred tým si dať žiadosť o ďalší prenájom, pokiaľ sa 

bude slušne správať  

Ing. Pavel zajac – viete, ako nemyslím si, žeby neplatili,  

Pavol Šimun – no veď ale, ja netvrdím, ale nevieš čo sa môže stať 

Ing. Peter Sedláček – s tým neplatením, to je iné 

Ivan Kováč – ja som teraz robil takú zmluvu tak sa som si to dosť študoval a sú tam aj takéto opatrenia  

Ing. Pavel Zajac -  viete, to už sú také, také otázky aby ste vedeli, že to nie je celkom také jednoduché 

ako náhle jej tam dovolíme sa prehlásiť na trvalý pobyt  

Pavol Šimun – jáj, to asi nie, no toto Paľo ak by sme spravili tak na veky vekov 
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Ivan Kováč – no to  

Ing. Pavel zajac – no to nie, to vám práve hovorím, že vlastne deti stadiaľ už neodhlásiš  

Pavol Šimun – nie, to nie aj deti odhlásiš ale keď im zabezpečíš náhradné ubytovanie  

Ivan Kováč – a v takom istom štandarde 

Ing. Pavel Zajac – to sú všetko také veci a to je všetko to, že tieto podmienky treba  

Pavol Šimun – no ja by som tam osobne trvalý pobyt nenahlasoval, lebo podľa mňa to je riešenie dočasnej 

situácie,  

Radoslav Sedlák – to nie je trvalé riešenie 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, viete čo dohodnime sa takto, sme v stave za to ruku zdvihnúť, že ten byt 

dáme Ľubici debnárovej s tým, že teda dajme, že teda  

Ing. Peter Sedláček – nie, bude ešte C teraz, B schvaľuje prenájom Ľubici Debnárovej a C bude ja neviem, 

poveruje starostu vypracovaním 

Pavol Šimun – na dobu trvania jeden rok, no 

Ing. Peter Sedláček – na vypracovanie nájomnej zmluvy a zmluvu aj tak musí schváliť zastupiteľstvo 

Ing. Pavel Zajac – no dobre  

Pavol Šimun – no a s tým trvalým pobytom to by som nešpekuloval 

Ing. Pavel Zajac – však hovorím, už zasa teraz vypracujeme, skúsime vypracovať nejakú zmluvu, čo  á 

inšie povedať, vieš ako, nie sme právnici  

Ing. Peter Sedláček – však vieme, čo tam chceme a ty vlastne vypracuješ nájomnú zmluvu a dáš ju 

predsa nám  

Ivan Debnár – keď dáš byt na prenájom, nemusíš tam automaticky dávať trvalý pobyt  

Pavol Šimun – nie, nie pravdaže nie  

Ivan Kováč – ja si myslím že, jasné  

Ing. Pavel Zajac – to je presne o tom, teraz by sme mali nazvať ten byt  

Michaela Černáková - Uznesenie OcZ 44 -19/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo 

obce Ľubietová A. berie na vedomie žiadosti Viery Mandyčevskej a Ľubice Debnárovej o prenájom 

obecného bytu v budove súpisné číslo 2, na 1 poschodí B. schvaľuje prenájom obecného bytu p. Ľubici 

Debnárovej 

C. poveruje starostu obce vypracovaním nájomnej zmluvy 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, tak týmto máme majetok obce vyriešený 

Pavol Šimun – a ja tu mám ešte niečo, čo nám poslala 

Ing. Pavel Zajac – to ešte nemáme vyriešené, ja som na to zabudol, nezabudol, vlastne si to previedli 

medzi sebou a ešte musíme spraviť uznesenie o zmene toho majiteľa 

Pavol Šimun – ale zo uznesenie máme, to čo je, Zuzana poslala aj to uznesenie čo treba 

Ing. Pavel Zajac – veď áno, my ako potrebujeme zmeniť 

Pavol Šimun – namiesto tých dvoch ľudí 

Ing. Pavel Zajac – no nie, ja sa spýtam vás, že nemusíme znova zverejňovať  

Tatiana Jancurová – a čo 

Ing. Pavel Zajac – no, došlo k výmene pozemkov, tuto je plot, kdesi si ubrali a vymenili jedna k jednej, 

hej, len sa vyriešila zákruta, a teraz vlastne sme to zverejnili a teraz sa to akože vymenilo a teraz medzi 

tým, my sme spravili zmluvu s inžinierom Brestlingom ale medzi tým inžinier Brestling previedol celý dom 

na Luptákovú  

Ing. Peter Sedláček – na Lopuchovskú a Hrčkovú  

Ing. Pavel Zajac – Lopuchovskú, hej, teraz sme sa dostali tam, že takéto uznesenie nemám  

Tatiana Jancurová – nemusí byť zverejnenie zámeru  
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Ing. Pavel Zajac – čiže normálne uznesenie, no dobre, pripravím nabudúce, keď to vydržalo toľko, tak už 

to vydrží, dobre 

Ivan Kováč – ja chcem ešte okolo tých lesných ciest, čo sme sa ako bavili, že tá cesta popod nás žeby 

sa posunula k Búgelovi  

Ing. Pavel Zajac – ja som to pozeral, je to v poriadku 

Ivan Kováč – v poriadku je to, ale na mapke je to v ceste  

Ing. Pavel Zajac – prosím 

Ivan Kováč – ale to je jeho pozemok, nie je to obecný 

Ing. Pavel zajac – nie,  

Ivan Kováč – podľa katastrálnej mapy som to pozeral  

Ing. Pavel Zajac – ja som to pozeral, my tam máme dva metre  

Ivan Kováč – no nie, mne to vychádza, no dobre, ak je to v poriadku, tak dobre  

Ing. Pavel Zajac – ja som to pozeral a ja som sa aj s Búgelom rozprával  

Ivan Kováč – zaujímavé, no dobre, tak je to na katastri zle zapísané, tam je to jeho pozemok  

Ing. Pavel Zajac – ja som to pozeral aj na mape 

Ivan Kováč  – no dobre, ja len dobre, veď si  vtedy odbehol  

Ing. Pavel Zajac – ja som sa s Búgelom rozprával a on povedal, že to len víta  

Ivan Kováč – tak potom, no dobre, zaujímavé, no dobre 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa si Búgel postavil plot na svojej maximálne päťdesiat centimetrov  

Ivan Kováč – na tej mape to vyzerá, že je to rovno v ceste, tak potom možno cesta je posunutá, ja neviem, 

no to by musel geodet prísť 

Ing. Pavel Zajac – nie, nie je tam totiž ...................tam minimálne popri tej ceste je ešte jeho pozemok  

Ivan Kováč – dobre, tak je to dobre  

Ing. Pavel zajac – nie toto je dohodnuté, dobre, ešte máme v rôznom 

Ing. Peter Sedláček – Paľo a nemôžeme, vyriešme toto, tých Hrčkovcov alebo Lopuchovským nemôžeme 

spraviť tak, že   

Pavol Šimun – to vlastne zostáva to isté 

Ing. Peter Sedláček – zostáva to to isté uznesenie, len mení uznesenie 23 – 7/2016 na majiteľov, nie, 

miesto Romana Brestlinga a inžinierky Miroslavy Brestlingovej na Ivetu Lopuchovskú a Michala Hrčku 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak spravme 

Ivan Kováč – tak to vyriešme dneska  

Ing. Pavel Zajac – dajte, idem to prefotiť  

Pavol Šimun – môže zostať toto, mne to nebude treba 

Ing. Peter Sedláček – môže to prepísať  

Ivan Kováč – toto mená prepíše len  

Ing. Peter Sedláček – len treba napísať, že pôvodné uznesenie číslo 23 – 7/2016 zo dňa 18.8.2016 sa 

mení nasledovne a miesto Brestlingovcov napísať Lopuchovcov a presne v tom istom znení 

Pavol Šimun – nadiktuj ešte raz pani Černákovej presne to isté, čo si povedal  

Ivan Kováč – a mení sa, netreba zrušiť toto 

Ing. Peter Sedláček – uznesenie obecného zastupiteľstva 23 – 7/2016 zo dňa 18.8.2016 

Pavol Šimun – počkaj, Kováč má lepší nápad 

Ivan Kováč – a netreba toto zrušiť, toto staré  

Pavol Šimun – nie Paľo, technicky by to bolo lepšie 

Ivan Kováč – však sme to už robili tak  

Pavol Šimun – zrušme uznesenie toto a prijmime uznesenie presne toto len s inými menami 

Ing. Peter Sedláček – áno 
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Ivan Kováč – tak sme to robili predtým 

Ing. Peter Sedláček – to bude ešte lepšie  

Ivan Kováč – no  nie, lebo potom to zas   

Ing. Pavel zajac – dobre, spravíme uznesenie, že ruší uznesenie číslo 

Ing. Peter Sedláček - 23 – 7/2016 zo dňa 18.8.2016 

Michaela Černáková- Uznesenie OcZ 44-19/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová    ruší uznesenie OcZ 23 -7/2016 , zo dňa 18. augusta 2016 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, všetci, dobre a teraz vlastne to isté uznesenie len sa tam 

nahradili, len sa tam nahradí Brestling  

Ing. Peter Sedláček – Miroslav Brestlin a Miroslava Brestlingová ale miesto nich Iveta Lopuchovská, ale 

mali by sme tam ešte povedať  

Pavol Šimun – a číslo uznesenia napísať 

Ing. Peter Sedláček – nie číslo uznesenia ale na základe zmeny vlastníckych vzťahov aby bolo jasné, že  

Pavol Šimun – ale to nemusíme už Peter, to nemusíme, my sme zrušili toto a ideme 

Ing. Peter Sedláček – no dobre, ale potom by sme mali vypísať nanovo akože ponuku teda chápeš, že 

na základe, aby sme nemuseli vypisovať ponuku zase to znamená že treba na základe zmeny 

vlastníckych vzťahov schvaľuje zámenu parcely a tak ďalej, všetko popísať 

Ivan Kováč – ale akú ponuku  

Pavol Šimun – dobre, dobre 

Ing. Pavel Zajac – sú to vlastne tí istí ľudia, len je to dcéra so zaťom  

Michaela Černáková -  a mená ako vlastne prepísať teraz  

Ing. Peter Sedláček – obecné zastupiteľstvo v Ľubietovej   schvaľuje na základe zmeny vlastníckych 

vzťahov a odpísať všetko okrem mien  

Ing. Pavel Zajac – to tam prilož, to nemusíš celé prepisovať, tie mená zmeníme v zmysle katastra, no 

dobre, vieme o čo ide, čiže sa zmenia mená a pred tým sa dopíše na základe vlastníckych vzťahov  

Michaela Černáková- Uznesenie OcZ 44-20/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová   schvaľuje  zámenu parcely KN C 1123/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 23 m2, 

oddelenej GP č. 44583486-043/2016 z parcely KN E 7080 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1328 

m2, v k.ú. Ľubietová, vedenej na LV č. 1670 na Obec Ľubietová, za parcelu KN C 823/2 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 19 m2, ktoré boli oddelené GP č. 44583486-043/2016 z parcely KN C 823 zastavané 

plochy a nádvoria, o výmere 210 m2, v k.ú. Ľubietová, vedenej na LV 794 na Ivetu Lopuchovskú rod. 

Molnárovu a Miroslava Hrčku obaja trvale Ľubietová, J. J. Kmeťa 72/35, za účelom vysporiadania 

pozemkov pod miestnou komunikáciou. Za rozdiel vo výmere zaplatí strana Ivety Lopuchovskej poplatky 

spojené so zavkladovaním zámeny pozemkov – geometrický plán a návrh na vklad 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, dobre, Miša prilož to k tomu 

Michaela Černáková – počkaj  

Ing. Pavel Zajac – v rôznom mám ja iba ako som povedal mám vlastne na finančnej komisii čo sme sa 

rozprávali o tom kúrení, Paľo Šimun my doplní, Bioenergia čiže  prichystala papiere, odovzdáva nám 

majetok, prepisujeme elektromer teda končíme s Bioenergiou, kúrenie sa ma pýtal, že či máme 

zabezpečené kuriči boli doteraz obecný a svojim spôsobom je to Dušan s Ďurom tam vôbec nie je 

problém, majú skúšky, majú všetko, samozrejme sa dohodneme aj s tou kominárskou firmou ktorá 

doteraz sem chodila, aby sme mohli vymetať s tým, že Bioenergia má ešte v našom sklade sto štyridsať 

ton štiepky, ktorá ide na Šajbu a , hlavne na Šajbu a ešte do školy, lebo pani riaditeľka zostala ešte do 

konca roka s Bioenergiou, lebo že má takto podpísanú zmluvu, čiže do školy a na Šajbu pôjde tých sto 
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štyridsať ton štiepky s tým, že za to, že budú mať tú štiepku v tom našom sklade budú nám navážať 

štiepku aj na obecný úrad čiže toto je akože taká protihodnota a tým pádom akože s Bioenergiou sme 

skončili, druhá vec je a to teda, že čo sme sa rozprávali, že čo s tým kúrením stále hovorím, tak ako 

vyplynulo aj z našej debaty je zbytočné aby my sme predávali ........tým pádom máme na krku celé URSO 

a všetky administratívne a nezmyselné veci, čiže budeme sa snažiť to kúrenie dať do nájmu, má Paľo 

pravdu v tom, že aby sme  tie kúrenia skontrolovali a skrátka a upresnili, a skrátka aby to každý platil za 

čo má, hej, to môžeme vlastne všetkých nájomcov ktorým dodávame teplo vyriešiť, ale bude to dané do 

nájmu čiže obecné lesy nebudú predávať teplo ale bude to iba nájom, hej v rámci nájomného vzťahu, no 

čiže to je Bioenergia, ak sa chcete niečo spýtať, nech sa páči, ale k Bioenergii 

Pavol Šimun – ja k Bioenergii jednu vec, rýchlo sa spýtam, nebude mať Jožo problém s miestom 

Ing. Pavel Zajac – ako, ešte raz 

Pavol Šimun – Jožo, v tej hale či nebude mať problém s miestom, pomestí všetku tú, čo sme  

Ing. Pavel Zajac – ja hlavne nechcem aby sa tá štiepka zmiešala to som mu už vysvetľoval, že tam predsa 

Pavol Šimun – no veď len či bude mať Jožo  

Ing. Pavel Zajac – no zatiaľ nemáme vyťahanú ten  zvyšný čas, ale my môžeme kľudne štiepkovať aj 

v januári, nám to nevadí skrátka tej štiepky budeme mať momentálne dosť na obecný úrad určite 

Pavol Šimun – no dobre, ale vieš ako keď sa nakydá snehu, že či to nebude problém, že či to nebude 

treba vyťahať,  

Ing. Pavel Zajac – jasné, nemôže to zostať tam   

Ivan Kováč – dokedy to tam bude mať 

Pavol Šimun - do konca roka  

Ivan Kováč – no veď 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa teraz ako náhle sa zoštiepkuje, lebo tu mali byť a teraz im zasa praskla 

guma či čo, tak objednali novú gumu tak teraz keď doštiepkujú toto, tak zasa by sa malo na tie miesta, 

ten zvyšok vyťahať  

Pavol Šimun – aha, no dobre, aby sme nemali 

Ing. Pavel Zajac – a už potom či to bude štiepkovať Bioenergia alebo niekto iný, to už je zasa na Jožovi  

Pavol Šimun – jasné  

Ing. Pavel Zajac – dobre, Stano k Bioenergii, či nie k Bioenergii 

Stanislav Sedláček  - no ja nie k Bioenergii 

Ing. Pavel zajac – no dobre, ešte jednu vec som sľúbil, Ivanovi Chládekovi a to vlastne vám, vás chcem 

požiadať ale skôr ako valné zhromaždenie spoločnosti lesov lebo on by chcel, to čo bolo to vezedenko 

o protipovodňových opatreniach aby sa zaviedli nejaké tie pravidelné kontroly hlavne tej Vôdky, neviem 

Ivan, ja sa spýtam takto, že ako vy ste v stave tam aspoň raz za štvrť roka ísť a povedzme tú časť tej 

Vôdky aspoň prejsť nivou hore  

Ivan Debnár – nivou nie 

Ing. Pavel Zajac – a čím, no pýtam sa  

Pavol Šimun – pešo, tam sa nedá autom, jedine od Šajby na kuse sa dá  

Ivan Debnár – ja som tlačil stále aby sa tá cesta spravila aspoň po tie súkromné pozemky, na aute, ak si 

chceš pokaziť auto  

Ing. Pavel zajac – no nie, ja sa pýtam iba 

Pavol Šimun – nedá sa  

Ing. Pavel Zajac – vy to poznáte lepšie ako ja 

Ivan Debnár –  
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Pavol Šimun – odspodu tam  

Ivan Debnár – a vravím, treba v podstate tlačiť na to aby tam aspoň po svojich pozemkoch ak tam budeme 

časom rúbať tak nám cesta bude treba a treba niečo riešiť s tým a čo sa týka cez eurofondy  

Ing. Pavel Zajac – no neviem, povedali že v auguste bude výzva na nejaké cesty, no neviem 

Ivan Debnár - ....v podstate 

Ing. Pavel zajac – ja viem, hovorím, pokiaľ tú Vôdku nesprístupníme  

Ivan Debnár – či sa to týka tejto spodnej, či to ...........v podstate je v správe štátnych lesov ale pozemky 

sú väčšinou obecné tak buď vyťažiť a zabrániť tomu, keď príde k povodňovej situácii aby nezobralo tie 

stromy do toku 

Ing. Pavel Zajac – dobre Ivan, takto sa spýtam, dobre, potrebujete na toto nejaké požiadanie, príkaz  

Ivan Debnár – potok je v správe štátnych lesov takže tam máš problém 

Ing. Pavel zajac – dobre, ale väčšinou sú to naše pozemky 

Ivan Debnár  - nemôžeme do toho zasahovať, im ako, že neviem, či treba dáky súhlas či ako  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale väčšinou minimálne po cvičisko okolo Vôdky sú obecné pozemky  

Ivan Debnár – veď ale sú tam brehové porasty 

Ing. Pavel Zajac – veď dobre, ale brehový porast stojí a nepadá do toku tak ho rúbať nebudeš, a ako 

náhle ten strom padá do toku, žeby ho prehradzoval tak ho musíš zrúbať lebo zasa ohrozuješ  

Ivan Debnár - ..väčšina je prestárle, čiže už sú dávno za svojím zenitom,  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, tam podľa mňa  

Ivan Debnár –  

Ing. Pavel Zajac – až sa dohodneme, že ideme to zrúbať tak ja vlastne potrebujem aby sa dala žiadosť 

najskôr asi by to bolo najlepšie, keby ju dal Marek, ktorý to akože obhospodaruje, hej, ale s tým, že to 

spravíte vy, s tým že to teda spravíte vy  

Ivan Debnár – dalo by sa v podstate od tej cesty od Janovčíka, od Janovčíka nie popri ceste ako je ten 

zosun a po tam ako je ohrablo by sme spravili bez problémov  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, však ako preto sa pýtam, že či na to potrebujete nejakú požiadavku, ak 

požiadate o to vy tak rozhodnutie na výrub vydáme  

Ivan Debnár –  

Ivan Kováč –  

Ing. Pavel Zajac - ...............nepýtame od nich, hej, pokým to vieme vydať my tak sme kompetentný orgán 

tak tak vydám, tak prosím ťa, prejdite to a nech sa napíše žiadosť  

Ivan Debnár – to je dolná časť  

Ing. Pavel zajac – no tak zidentifikujme spolu parcely pokade vieme ísť s obecnými parcelami  

Ivan Debnár – no po ........... 

Ing. Pavel zajac – po cvičisko 

Ivan Debnár – od cvičiska čo je ako vlastne spravený projekt na cestu .............. 

Ing. Pavel zajac – tak prosím ťa skúsme sa, obaja sa stretnime, dohodnime to a skrátka len dáte žiadosť  

Ivan Debnár - ......................vlastne má v prenájme  

Ing. Pavel Zajac – no veď dobre, tu ide naozaj len o to aby sa vyťahalo len to, čo tam nemá byť, prejdeme 

si to, hotovo, vybavené, dobre, Stanko si na rade 

Stanislav Sedláček – no, ja som sa len chcel spýtať, čo s tým Strakom, či si má ísť vybavovať ešte raz 

všetky doklady 

Ing. Pavel Zajac – Stano,  

Stanislav Sedláček – bol tu 
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Ing. Pavel zajac – bol tu  

Stanislav Sedláček – bola tu aj Kútna, prevzaté to bolo 

Ing. Pavel zajac – no však prevzala to Zuzana, povedala mi, len ja musím pozrieť ......................... 

Prekrikovanie 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, pozri sa my tam nosíme x ypsilon spisov, mohla myť niečo rozbalené, mohla 

to niekde zbaliť ja neviem, ja zajtra, ja som ten jeho projekt ani nevidel ja som to takto dostal a dal som 

to Sokolovej, lebo skrátka to rieši Sokolová a hovorím, zatiaľ nemusí písať nič iba to, čo som napísal aj 

tebe to odpíšem aj Strakovi, že toto nemôžete robiť ako drobnú stavbu, musíte to robiť cez stavebné 

povolenie, lebo, a to Sokolová má pravdu je to tlaková nádoba, keď sa tam niečo stane  

- Prekrikovanie 

Ing. Pavel Zajac – Stano, presne vám napísala, čo máte urobiť, máš urobiť zmenu žiadosti z drobnej 

stavby na stavebné povolenie lebo táto technologická stavba nemôže ísť ako drobná 

Stanislav Sedláček – jasné, ja teraz nevravím o tom 

Ing. Pavel Zajac – a Karol skrátka musí počkať kým ja zajtra pôjdem do Brusna, lebo dneska som sa 

z Ľubietovej nepohol, bol som tu 

Stanislav Sedláček – aj tak si mi neodpovedal, lebo do desiatich dní si mu vlastne mal dať nejakú odpoveď 

a  

Ing. Pavel Zajac – Stano, ja som ani nevedel že Karol Straka podal žiadosť, ja som ich naozaj 

- Prekrikovanie  

Stanislav Sedláček – nevedel a toto kto posielal, Zuza Kútna,  

Ing. Pavel Zajac – ja potrebujem obálku vidieť 

Stanislav Sedláček – ja som obálku zahodil, keď som tu raz nie tak ako nechápem, kto to vypisoval, ale 

si podpísaný ty tam  

Ing. Pavel Zajac –  veď ale  dobre, keď som pod tým podpísaný ja, ako mám zodpovedať za to, kto čo 

zbalí do obálky Stano  

- Prekrikovanie 

Stanislav Sedláček – takto  i to prišlo 

Ing. Pavel zajac – a doručenka 

Stanislav Sedláček – ja neviem 

Ing. Pavel zajac – Stano, ešte raz, my keď posielame, všetko  máme zbalené do obálky s doručenkou  

- Prekrikovanie  

Ing. Pavel Zajac – tak ti dala niečo iné, čo si si nemal zobrať, lebo mi tieto rozhodnutia balíme do obálok, 

všetky balíme do obálok 

Stanislav Sedláček – a takto isto to bolo aj s tými Strakovými, dobre, človek je omylný, ja nehovorím  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa ja zajtra urobím všetko pre to aby sa Karolove Strakove veci našli, len to 

musím ísť ja do Brusna a skrátka som ju prinútil aby rozbalila všetko, lebo celý úrad, my to tu nemáme, 

museli sme to poslať do Brusna, ja som dneska pozeral, Zuzana je podpísaná v denníku ona mi to dala 

takto v kope a nesiem to do Brusna,s tým, že to riešila Sokolová, nehnevaj sa robili sme vaše prípojky, 

naozaj je to prvá vec ktorú robíme lebo tam tá Paľova Šimunova tam bol povolený dom a mal to v tom 

a druhá vec je tá, že Sokolová si to naozaj preveruje lebo aj ona to robí prvý raz a má s tým problém, lebo 

jeden problém s tým má lebo že keď to robia plynári tak tí bez problémov doručia všetko, plynári na všetko 

majú veci, čiže ona s týmto má problém s tým, že ona si dáva preveriť, či ten chlap je zodpovedná osoba, 

hej, bola tam pečiatka bez štátneho znaku a dneska projektant musí mať pečiatku so štátnym znakom, to 



39 z 49 
 

sú veci, ktoré skrátka ona si preverí, lebo sa istí ak náhodou tam dôjde k niečomu, aby k niečomu nedošlo 

tak hovorím, nebudú poťahovať len teba ale aj nás, nemám k tomu čo iné povedať 

Stanislav Sedláček – samozrejme,  

Ing. Pavel Zajac – za toto sa môžem jedine ospravedlniť to ti musel len niekto dať do hrsti a hovorím, my 

všetky veci balíme do obálok, všetky stavebné veci balíme do obálok, ako ti to mohlo prísť takto 

Stanislav Sedláček – a ja som si to skade zobral, ja som listoval papiere s plynu a nakoniec mám toto 

Ing. Pavel Zajac – no ja neviem ako toto, hovorím aj Straka budem zajtra sa snažiť vyriešiť aby dostal to, 

čo má dostať pre mňa je to dôležité, lebo nám plynú lehoty tiež, no, nech sa páči, diskusia, pani, nech sa 

páči 

Pavol Šimun – ja budem rýchly, ja by som poprosil keby tú zbierku na tých kostolných keby sa zverejnilo 

na čo sa použilo 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nemáme s tým problém 

Pavol Šimun -  už som ťa, niekoľkokrát som a nič 

Ing. Pavel Zajac – napíš to Monike do mailu, však ona to robí 

Pavol Šimun – lebo ľudia kadečo tárajú a  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa ešte nevyšlo ani doplatiť  vlastne ani Skladanému a drevo, lebo viete že sme 

tam   

Pavol Šimun – Paľo to je jedno, len treba to napísať, zverejniť, hotovo, nič viac 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre, čo sme platili, veď my to tiež nemôžeme len takto dať, to  musí byť 

v účtovníctve 

Pavol Šimun – dobre  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pani Garajová 

Zora Garajová – ja som už raz hovorila, o tom, že pri evanjelickom cintoríne by sa zišla ešte jedna lampa 

hlavne tam ku bráničke, aby bol vchod osvetlený, aj od Kolajovie záhrady, že by tiež  

Ing. Pavel zajac – tam je ten problém, že tie lampy sú na solár tam viete, že sú tam ..................keby ten 

solár som ta just dal nie je problém dať tam lampu ale nebude fungovať to je podľa mňa dosť veľký 

problém, museli by sme niečo ..........ako tá, čo je pri urnovom háji lebo pri bráničke sú tie veľké lipy 

a a cez tie, cez toto to skrátka nesvieti  

Zora Garajová - ...bol osvetlený  

Ing. Pavel Zajac – no jedine tak, že tak sa mi zdá, teraz sa tam vyrúbala tuja lebo to chcel Uhrík, skrátka 

v tom urnovom háji to už nie je také husté, ja sa tam pôjdem pozrieť s lampárom, žeby sa natočila tam, 

dobre 

Zora Garajová – dobre a ešte, zaujíma ma jedna vec, totiž to, keď chodím tade dole v tej bývalého 

Kútikovej chalúpke tam sú okienka otvorené, muškátiky  

Pavol Šimun – v ktorej chalúpke 

Zora Garajová – Kútikovej 

Pavol Šimun – na zákrute, oproti Klementisovcom 

Ing. Peter Sedláček – to je predané,  

Pavol Šimun – Kútikovie Lujzino, veď ale to sa predalo   

Zora Garajová – lebo bolo povedané, že sa musí vysťahovať odtiaľ ten Kútik, že je tam nebezpečné to 

bývanie a nakoniec zrútiť 

Ing. Peter Sedláček – to nebolo jeho totiž  

Pavol Šimun – nie, to nebolo jeho  

Zora Garajová – ale sa povedalo 
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Pavol Šimun – ak si pamätáš tak najprv to kúpila od majiteľov obec, že to bude bezdomovcov tam 

ubytúvať, potom bola, či nekúpila 

Ing. Pavel Zajac – nie, nekúpila 

Pavol Šimun – a potom z toho bola húra že hocikomu sa bude dom kupovať tak sa to potom predalo 

normálne niekomu  

Zora Garajová – ale sa hovorilo, že je tam nebezpečné bývanie  

Ing. Pavel Zajac – ale tam ani nikto nebýva, viete, lebo to kúpili hore čo majú ten dom nad tým a neviem 

načo to používajú  

Pavol Šimun – mala to kúpiť obec a vyrovnať zákrutu  

Zora Garajová – no lebo že Kútik tam nemohol bývať lebo že je to nebezpečné bývanie 

Pavol Šimun – no on tam nemohol bývať preto, lebo to nebolo jeho  

Zora Garajová – nie ako bezdomovec tam býval  

Pavol Šimun – to sú všetko len reči 

Zora Garajová – prečo stadiaľ musel odísť  

Pavol Šimun – nebolo to jeho 

Zora Garajová – no dobre, nebolo to jeho a dovtedy býval tam  

Pavol Šimun – no pokiaľ sa nenašli dedičia  

- Prekrikovanie 

Pavol Šimun – ale potom sa ohlásili dedičia, našli sa a nechceli aby tam býval a chceli to predať  

Ing. Pavel Zajac – no a my sme vtedy riešili presne to, že teda mali sme tých bezdomovcov hrúzu, žeby 

sa do toho, za tých päť tisíc ....toto sa vtedy riešilo, a vyriešil to život, bezdomovci nám umreli, vyriešené 

Dagmar Zajacová – ale Kútik žije 

Ing. Pavel Zajac – žije, je v DSS v Hriňovej  

Pavol Šimun – aj to za naše peniaze 

Ing. Pavel Zajac – áno, platíme za neho dvesto päťdesiat päť euro mesačne,  dobre, sme v rôznom, 

v diskusii nech sa páči  

Ivan Debnár – začali sa množiť sťažnosti, že na Hliniskách sa vyváža stavebný materiál 

Ing. Pavel Zajac – ale kde 

Ivan Debnár –  

Ing. Pavel Zajac – ale kde na Hliniskách  

Ivan Debnár – poniže Vatry 

Pavol Šimun – no poniže vatry, tam kde bolo smetisko  

Ing. Pavel Zajac – jaj, to myslíte to, čo tam minule Marek začal  

Pavol Šimun – ale to je presne tam  

Ing. Pavel Zajac – pokým sme sa my o to starali mohol sa tam sypať naozaj len biologický odpad a sme 

to upratovali ako pán Chládek nás napadol tak nech  

Pavol Šimun – koho to bolo 

Ing. Pavel Zajac – no súkromníčky nejakej z Topoľčian a sa my vyhráža ale hovorím, pokým sme tam 

vozili my tak sme sa aj postarali, aby tam taký mrdník nebol, hovorím, dohodli sme sa s katolíckou cirkvou 

a hlavne z cintorínov veci, čo nemáme skrátka kde skompostovať, vyvážame na .......a to bolo skrátka  

Ivan Debnár –  

Ing. Pavel Zajac – máte na lesoch fotopascu 

Ivan Debnár – nie 

Ing. Pavel Zajac – tak kúpme, dajme ju tam 
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Ivan Debnár –  

Ing. Pavel Zajac – hovorím o to, čo my vozíme o to postaráme, o to sa fakt postaráme  

Ivan Debnár – sú tam gumy s traktora, plno plastov a  

Ing. Pavel Zajac – toto je neriadená skládka kde hádže kto chce, čo chce a ako chce 

Ivan Debnár - ...tak isto,  

Ing. Pavel Zajac – tam to hnojisko 

Ivan Debnár – to staré hnojisko, no 

Ing. Pavel Zajac – ale tam to mal Medvec zrovnať a malo  

Ivan Debnár – je tam skládka stále 

Pavol Šimun – ale vozia tam ľudia  

Ing. Pavel Zajac – tak tam spravme rampu, ja nemám čo s tým urobiť, kamene na cestu  

Ivan Debnár – no to je jedna vec, dneska som mal taký podnet, že 

Pavol Simun – ale odspodu sa nedostanú 

Ivan Debnár - ............ 

Pavol Šimun – keď bude sucho  

Ing. Pavel Zajac – a kde, na kraji 

Ivan Debnár – hore 

Ing. Peter Sedláček – o tom som chcel ja  

Ivan Debnár - .........rampa, kľúče na obecnom úrade a ........... 

Ing. Pavel Zajac – pošlem tam  

Ivan Debnár –  

Ing. Pavel Zajac – pôjdem sa tam pozrieť 

Ing. Peter Sedláček – ja som v súvislosti s týmto spýtať, koľko kľúčov od Flósu existuje 

Ing. Pavel Zajac – jeden 

Ing. Peter Sedláček – jeden, a predpokladám že nie je na obecnom úrade  

Ing. Pavel Zajac – momentálne nie 

Ing. Peter Sedláček – je u pána Kanďára, však 

Ing. Pavel Zajac – áno  

Ing. Peter Sedláček – to znamená, že pán Kanďár zavozil celý flós, minimálne sedemdesiat percent Flósu, 

včera bola streda, čo je dneska, áno, takže v utorok 28.8.vo večerných hodinách doviezol to, čo mu 

nezobrali ja neviem kde, možno na Pršanoch otvoril si a vykydal to rovno pod  

Ing. Pavel Zajac – kedy, 28. 

Ing. Peter Sedláček – áno 28.8. vo večerných hodinách, v podvečerných hodinách, ja som bol síce 

v Hlohovci 

Ing. Pavel Zajac – kedy, o šiestej 

Ing. Peter Sedláček – neviem koľko, telefón som mal o štvrť na osem, pol ôsmej  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – ja len chcem povedať, že prijali sme nejaké všeobecne záväzné nariadenie 

o odpadoch, o skládke a tak ďalej, nepamätám si, žeby obsahom akéhokoľvek nariadenia, všeobecne 

záväzného nariadenia bolo že skládka je súkromná pána Kanďára, to si nepamätám, bol by som veľmi 

rád, keby kľúče boli na obecnom úrade a presne tak, ako je napísané vo vezedenku, že má to chodiť 

otvárať človek, ktorý je na to určený, myslím si, že je to ten chlapec od Hajdúchov a v určitých, zaťko od 

Hajdúchov, tak, neviem ako sa volá, presne v určených hodinách, presne tak ako je to napísané, 

v poriadku smetiska, to je jedna vec, je tam totiž to komunálny odpad, od skla cez plasty, tak my tu 
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separujeme, ja som tam bol včera ráno, keď som išiel z Hlohovca ráno o deviatej som sa tam rovno 

zastavil, odfotil som si to, môžem ti poslať fotky 

Ing. Pavel Zajac – prepošli 

Pavol Šimun – za tri, za štyri tatry je tam ale že úplne bodrel, cárach, žiaden stavebný odpad  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – druhá vec, čo sa chcem opýtať, bude ešte nejaké zastupiteľstvo do volieb 

Ing. Pavel Zajac – no tak ak máte schváliť zmluvu na byt, tak  

Ing. Peter Sedláček – tak prosím zaradiť všetky tie veci, ktoré minule nechceli rokovať, respektíve dneska 

sme ich nemali, je to správa nezávislého audítora, je to správa o vykonanej kontrole hlavnej kontrolórky 

a je to informácia o splnení opatrení, prosím zaradiť na budúce zastupiteľstvo, dneska už je pokročilá 

hodina, tretia vec, výruby, výruby pokiaľ sú riešiteľné, tak by som to nazval, sú poskytnuté komisii 

životného prostredia, zaužívané  máme tak, že osobne na každú žiadosť o výrub sme sa boli pozrieť 

minimálne s Ivanom Debnárom a niekedy bol aj konateľ lesov, keď sa to hodí, keď sa to nehodí tak 

jednoducho sa žiadosť schváli bez toho aby sa k tomu vyjadrila komisia životného prostredia, hovorím 

teraz konkrétne o Podlipe a konkrétne teraz sme dostali žiadosť o výrub od nejakej pani doktorky tuto na 

Močilí, nie Kalmanová, ako sa volala 

Ing. Pavel Zajac – Halmová 

Ing. Peter Sedláček – Halmová, boli sme sa tam pozrieť, preto že tých žiadostí bolo tri alebo štyri, už 

neviem, nepamätám sa presne, ale pani Halmová sa nás pýtala, že čo my chceme však, slušne sme sa 

predstavili, s Ivanom sme tam boli, slušne sme sa predstavili, povedali sme o čo nám ide, máte žiadosť 

o výrub a tak ďalej a ona povedala, že čo my tu chceme ona sa už predsa s pánom starostom dohodla 

obec nám to vypíli, tak začal som rozmýšľať, kde potrebujeme vypíliť nejaký strom na triko obce by sme 

si vypílili ktokoľvek a čokoľvek, napísal som, napísal som do vyjadrenia že samozrejme, že keď je tam 

blízko vedenie elektrické a blízko domy treba to spraviť odborne spôsobilou osobou ak je odborne 

spôsobilá obec, osobou obec tak dobre, ďalšia vec, autá, konkrétne gps, predali sme Felíciu 566 Hekovi, 

kúpili sme od píly, od píly sme kúpili úžitkové vozidlo peugeot 375, hej, nechcem to riešiť ale v podstate 

tieto vozidlá boli opatrené gps, to, čo predali lesníci starú áviu, teraz tú Nivu tú starú čo mal Peter Holík, 

tam sa vymontovalo gps a zamontuje sa do nového auta, ktoré si kúpili, keď som sa opýtal v akom stave 

to je povedali, že do nového auta ktoré si kúpila píla, že si sa rozprával s ekonómkou a konateľkou a prišli 

ste k názoru, že nebolo by možno vhodné zamontovať to gps do tohto auta  

Ing. Pavel Zajac – ako Peťo nehnevaj sa, nepodávaj to takto, lebo to je presne o tom čo kde čo povedal, 

lebo ja ti poviem 

Ing. Peter Sedláček – ja som sa opýtal 

Ing. Pavel Zajac – ja som povedal pani Briakovej, že je konateľka a ona musí dať objednávku aby jej  

Ing. Peter Sedláček – počúvaj ma, Paľo   

Ing. Pavol Zajac – ja som v živote do píly a lesov nezasahoval, nezasahoval 

Ing. Peter Sedláček – počúvaj, bolo to dohodnuté presne tak, že jeden deň, aby sa ušetrila cesta jeden 

deň urobí ten technik všetko aby sa ušetrila cesta, dohodli sme sa s konateľom teda, ten človek keď príde 

vymontuje heka zamontuje jedno auto, zamontuje druhé auto, tečka, hotovo, neviem prečo treba 

špekulovať, že do tohto  

Ing. Pavel Zajac – a čo ja s tým mám 

Ing. Peter Sedláček – no dobre, ja len povedal som a posledná vec, to som povedal, tábor, tábor 

organizuje obec alebo ho organizuje niekto iný  

Ing. Pavel Zajac – občianske združenie  
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Ing. Peter Sedláček – občianske združenie, dobre, takže občianske združenie keďže obec poskytuje ja 

neviem motorové vozidlá, vyváža stravu, vyváža materiál robí to obec pre občianske združenie Libetha  

Ing. Pavel Zajac – robí to pre naše deti 

Ing. Peter Sedláček – pre naše deti, pre naše deti, no dobre 

Dagmar Zajacová – ale stravu určite nie  

Ing. Peter Sedláček – no ja neviem, čo vyváža ale viem, že všetky tieto jazdy medzi Ľubietovou a medzi 

Čeliencom pred vaším domom sú vlastne čierne jazdy aj to, čo napríklad ty chodíš domov, preto že to je 

služobné auto a ty pre mňa chod domov aj helikoptérou, za minulý mesiac, ja som ti to povedal minule, 

tristo tri kilometrov všetky autá  hore dole vrátane v tomto tábore  a posledná vec, ale síce ak budeme 

mať ešte jedno zastupiteľstvo tak verejný hovor by som odporúčal trebárs koncom októbra  

Pavol Šimun – ak chceme verejný hovor tak v septembri spravme ale nie v októbri  

Ing. Pavel Zajac – už nikto nechce diskutovať 

Ing. Peter Sdláček – áno chceme, ja si myslím, že občania si zaslúžia povedať, čo sme urobili čo sme 

neurobili a prečo sme neurobili akí sme debili a tak ďalej, to si zaslúžia  

Ing. Pavel zajac – nech sa páči  

Dagmar Zajacová – ja chcem len jednu maličkú poznámku, že pokiaľ obecné auto peugeota používajú 

všetky organizácie vrátane hasičov, futbalistov možno neviem ešte koho všetkého na rozvoz všelijakých 

stolov tak to sú potom asi tiež čierne jazdy, keďže to v rámci našej organizácie nemôže byť, tak neviem 

si to potom vysvetliť, prečo to ostatné organizácie to používať môžu, to je všetko 

Ing. Pavel Zajac -  dobre, kedy má byť ten verejný hovor 

Pavol Šimun – v prvom rade sa treba spýtať pánov  poslancov to, čo to chcú lebo nemá robiť verejný 

hovor, keď tam prídu traja, dobre by bolo, keby sa vyjadrili, či chcú alebo nechcú verejný hovor a potom 

podľa toho určiť termín, kým si to popremýšľajú, ja by som sa spýtal k tomu flósu, v tom vezedenku sme 

sa dohodli aj na nejakých platbách, na nejakých objemoch, sú to smiešne ceny, ja som sa Moniky na to 

spytoval na finančnej komisii, povedala, že nikomu žiadne peniaze sa neúčtujú ale my napríklad sme dali 

za úpravu flósu tisíc sedemsto euro a priznám sa, že som sa teraz tam v stredu zastavil ráno, pozrieť ten 

cárach aký tam je, naozaj je tam cárach navozený a bol som zhrozený z toho ja som tam bol priznám sa 

naposledy keď zaťko vyvážal zem tam a búral dom, teraz je to razu také, veď tam je tony a kubíky 

materiálu  

Ing. Pavel Zajac – navrhujete tam rampu zavariť alebo  

Ing. Peter Sedláček – nie, má to slúžiť občanom ale nie 

Pavol Šimun – a prečo aspoň nevyberieme peniaze na tú úpravu toho, veď dobre, nech to slúži na to, 

keď my ten flós nechceme využívať ale sme si určili pravidlá, dohodli sme sa a nerobíme to 

Ing. Pavel Zajac – popracujem na tom aby sa vyberalo, dobre 

Pavol Šimun – tak lebo na ten objem čo tam je aj pri tých smiešnych sumách by sa určite vybralo na tú 

údržbu toho  

Zora Garajová – ja sa chcem ešte opýtať, že aj vás, či občianske združenie Libetha či patrí pod obec ako 

SPB alebo hasiči alebo iné organizácie alebo je to súkromná organizácia  

Ing. Pavel Zajac – je to občianske združenie, ale ani SPB nepatrí pod obec ani hasiči, hasiči to áno, Zora 

Garajová – no veď áno  

Ing. Pavel Zajac – SPB je Bratislava a pobočka v Ľubietovej 

Zora Garajová – veď to chcem, že pobočka  

Ing. Pavel Zajac – pod obec, nie 

Pavol Šimun – nie, určite nie  
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Ing. Pavel Zajac – no a je ešte jednu vec som chcel, ja som to už nanášal aj na začiatku roka ale odozva 

žiadna, pílu konateľa treba riešiť, pani Briaková má pri všetkej úcte k nej síce šikovnú hlavu, všetko  ale 

vezmite si, je to žena v rokoch, jej sa môže čokoľvek stať  

Ing. Pavel Zajac – to sme si už povedali niekoľko krát  

Pavol Šimun – ale nič sme nespravili 

Ing. Peter Sedláček – zajtra povie že končí a čo spravíš  

Pavol Šimun – ona môže ochorieť, ona môže sa čokoľvek stať a veď čo si budeme klamať, tá píla stojí 

na nej  

Ing. Pavel Zajac – však stojí na nej a teraz si povedzme však už sme jedno výberové konanie na konateľa 

robili a viete ako to dopadlo, no tak že ako berte to tak, že podľa mňa kým my nevymyslíme nejaké 

riešenie nájdeme človeka, normálneho človeka od začiatku dopadne vždycky verejné výberové konanie 

tak, ako to dopadlo minule  

Pavol Šimun – tak ale aspoň by sme to mohli skúsiť 

Ing. Pavel Zajac – tak skúsiť to môžeme, veď tam podľa mňa, keď valné zhromaždenie povie, že ideme 

hľadať konateľa, majstra čokoľvek, tak musíme to robiť, ale  

Pavol Šimun – prepáč, že ťa preruším, ale ja som ich v polovičke augusta jedného aj druhého konateľa 

oslovil či nechcú zvolať valné zhromaždenie aby nás informovali o polročných výsledkoch, nie je záujem 

Ing. Pavel Zajac – ja poviem tak, je tam nejaký problém, určite je nejaký problém, neviem čo je Milene ale 

tri mesiace je vlastne na chorej  

Pavol Šimun – no to som bol teraz zhrozený keď mi to povedala, že ona všetko robí sama  

Ing. Pavel Zajac – neviem aké sú tam vlastne ako nejaké žabomyšie vojny, lebo ako zastavím sa tam len 

námatkovo a naozaj že len na chvíľočku a svojim spôsobom sa iba pani Briakovej spýtam, že teda čo 

potrebuje pomôcť ona vie, že hocikedy môže zodvihnúť telefón a mi zavolať, naposledy mi volala, keď 

mali iba tých dvesto kubíkov na sklade, od vtedy sa to asi nejako vyriešilo lebo už na s tým neobťažovala, 

tak asi ............ja sa do týchto žabomyších vojen miešať nebudem, tak si myslím, že sa to vyriešilo ale čo 

sa týka toho, že Milena tam tri mesiace nie je to pani Briakovej určite neprospieva niečo s tým budeme  

musieť asi urobiť, len hovorím, sa čudujem Milene, že  si neuvedomuje veci, že môže byť, že môže veľmi 

rýchle skončiť keď 

Ing. Peter Sedláček – ale Paľo prepáč, pre boha ty si štatutár, ak tam máme tú penzistku, veľmi šikovnú 

ale ak je takáto situácia, to si mal riešiť už dávno toto, po mesiaci 

Ing. Pavel Zajac – v prvom rade povie, že mám to riešiť ja a potom sa povie že valná hromada 

Ing. Peter Sedláček – nie,............ 

Pavol Šimun – tak práve preto bolo treba skôr zvolať tú valnú hromadu,  

Ing. Pavel Zajac – ale dobre, ale vieš čo ja som sa nepýtal pani Briakovej, tak isto som sa nepýtal Mileny 

aké majú medzi sebou  

Pavol Šimun – vzťahy, to je jasné, to je ich problém 

Ing. Pavel Zajac – prečo by som to mal riešiť ja neviem aké majú spory, naozaj  

Pavol Šimun – ale práve preto ja si myslím žeby bolo dobre keby v prvej polovici septembra sa zvolali tie 

valné zhromaždenia, lebo ja si myslím, že na výsledkoch budeme vidieť, vieš, lebo ak mi pani Briaková, 

že na pol roka sme mali asi pätnásť tisíc zisku tak podľa mňa je tá píla na klinec 

Ing. Peter Sedláček – nie, tak to je to, čo sme zaplatili trinásť tisíc päťsto za auto, možno 

Pavol Šimun – no nie Paľo, naozaj 

Ing. Pavel Zajac – ale Paľo, veď tá píla reže,  

Pavol Šimun – ale Paľo, za akú cenu 
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Ing. Pavel Zajac – za akú cenu 

Pavol Šimun – akú cenu, veď ona nevyrobí pridanú hodnotu a prečo to nechcete pochopiť 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, z čoho zaplatili päťdesiat tisíc obci, z čoho zaplatili, ta tvrdíš, že nevyrába, že 

niečo zaplatili, teraz kúpili pozemok od ministerstva hospodárstva za koľko, za osemnásť tisíc, hovorím, 

veď ja ako, dobre že za akú cenu, však hovorím,  hovorím ..........toto sme potrebovali dostať sem, dostali 

sme to, momentálne tiež nemajú problémy s financiami, keby im lesy povedali dobre, že majú si kúpiť 

guľatinu inde, tak by si ju kúpili, a hovorím osobne si nemyslím že teraz je naozaj tá píla tak zle, že akože 

by im niekto niečo dotoval 

Pavol Šimun – ja neviem, nevidel som 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec teraz sa zmenila situácia na trhu s guľatinou sa zmenila kapku, tak hovorím 

že to si všetko treba dať dokopy a treba sa na to normálne, reálne pozrieť,  

Ing. Peter Sedláček – veď práve preto treba medzi tým desiatym a pätnástym septembrom nech zvolajú 

valné hromady aj jeden aj druhý trošku ich poobháňaj, chceme to vedieť  

Pavol Šimun –a to je jedna vec a druhá, čo robí dozorná rada  

Ing. Pavel Zajac – no to ja neviem  

Pavol Šimun – no nie ja ti rovno, ja ti poviem úprimne Paľo, ak dozorná rada nefunguje, tak ju vymeňme 

a dajme druhú načo sú nám orgány, ktoré nefungujú 

Ing. Pavel Zajac – čo som videl ten výstup, čo urobil minule pán inžinier Pyšný tak to bolo na úsmev 

Pavol Šimun – no 

Ing. Pavel Zajac – tak to bolo na úsmev a teraz tak dobre, musíme ju zvoliť, čo mám urobiť 

Pavol Šimun – veď ale to zase, veď tak dobre, lebo v konečnom dôsledku  

Ing. Pavel Zajac – nerozumieť 

Pavol Šimun  – máme prijať uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – no a načo nám bude uznesenie 

Pavol Šimun - no veď tak  

Ing. Pavel Zajac – no tak dobre, skúsime, neviem do kedy má pani Briaková dovolenku  

Pavol Šimun – do konca tohto týždňa 

Ing. Pavel Zajac – no tak skúsime, ja jej to poviem 

Pavol Šimun – tak budúci týždeň im treba povedať a na ten ďalší majú čas 

Ing. Peter Sedláček – tak do pätnásteho, lebo ja potom som dva týždne preč 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec hovorím, ja teda zavolám pánovi Pyšnému, že teda  by sme očakávali, že 

nejakú správu nám dajú 

Pavol Šimun – lebo na druhej strane by bolo dobre vymeniť predsedu   

Ing. Pavel Zajac – pán Pyšný je podľa mňa nepoužiteľný človek na takéto veci 

Pavol Šimun – no vidíš  

Ing. Pavel Zajac – no ako čo  mám na to povedať, robil na meste úplne iné veci a netuší o čom sme 

hovorili 

Pavol Šimun – no Paľo, keď to vieme, tak to poďme zmeniť, dobre, toto je, dohodli sme sa ohľadom valnej 

hromady 

Ing. Pavel Zajac – no  

Pavol Šimun – dobre, stačí 

Ing. Pavel Zajac – lebo v zmysle zákona musia zvolávať pravidelne v nejakých intervaloch, však nech 

zvolajú 

Pavol Šimun – no ale v zmysle zákona ale musí to byť na podnet majiteľa  
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Ing. Pavel Zajac – no dobre, nech sa páči  

Ing. Pavel Zajac – a v tom týždni medzi desiatym a pätnástym  

Pavol Šimun – týždeň im nechajme nech si pripravia veci, materiály  

Ing. Pavel Zajac – na píle to možno bude problém, ja neviem čo Milená robí, musia odovzdávať veci, 

minule sa tu Milena zastavila, hovorila že ide z píly že robila niečo čo asi musela robiť  

Pavol Šimun – no potom ako to funguje, no proste, poďme ďalej, neriešme to 

Ing. Pavel Zajac – to je nepodstatné ako to funguje, skrátka pani Briaková rieši veci, ktoré riešila pred 

tým, ale momentálne naozaj však ja som tam bol, ona teraz prešla asi na troch odberateľov kde skrátka 

má jasný program a snaží sa vyhýbať problémom a sprostostiam, skrátka rieši to čo má  

Ivan Kováč – má dobrých odberateľov, čo jej platia  

Ing. Pavel zajac – a naozaj viem, že skrátka keby mali, keby povedali, že idú robiť na tri zmeny, tak ako 

dneska by bol problém, nie sú ľudia  

Pavol Šimun – to neboj sa, to nie len tuná je to všeobecný problém na Slovensku  

Ing. Pavel Zajac – tak to je asi problém celý, píly tam ani nebude nejaký problém pani Briaková ale tam 

už podľa mňa nebude mať kto robiť takže tam to tiež nie je jednoduché, tak že o tom to celé je, no nech 

sa páči, sme v bode rôzne  

Ing. Peter Sedláček – no ten verejný hovor, ja navrhujem v týždni od prvého do siedmeho októbra, ja som 

tie dva týždne preč  

Ing. Pavel Zajac – tak v štvrtok, či piatok, štvrtok  

Michaela Černáková – nie v piatok, štvrtok, tak pozri aký je to dátum a  

Ing. Peter Sedláček – štvrtého, štvrtého desiaty  

Pavol Šimun – no nech sa páči a ešte na Karola to je, či jedenásteho je Karola  

Ing. Pavel Zajac – napíšte uznesenie, je desať hodín, nech ideme domov  

Pavol Šimun – obecné zastupiteľstvo zvoláva,  

Michaela Černáková – nemám prázdny  

Pavol Šimun - všetko sme zapísali 

Ing. Pavel Zajac – otoč a píš, počkaj, dám ti čisté, tu máš, ešte pokým Miška napíše začal som riešiť, je 

to havarijný stav – záchody, chcel som vás do toho zapojiť, v škole lebo vlastne je možnosť na to vybaviť 

financie ..............či chceme, či nechceme, lebo viete v akom je to štádiu a vlastne odpady nám.........celé 

rozvody sú preč, ako tam ako 

Pavol Šimun – no dobre, ale potom tak, že komplet kanalizácia  aj s vyústením až budovy  

Ing. Pavel Zajac – no tak to napojenie minimálne v pivnici kde ti to, budú rozflákané  

Pavol Šimun – no ale to by bolo dobre spraviť, to by bolo riešenie 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, Paľo ale celé rozbiť, aj celú kanalizáciu, celú jedáleň, to ide dáko tade 

Pavol Šimun – no ja neviem kade to ide presne 

Ing. Pavel Zajac – no tak to momentálne nie je, momentálne žeby sme skrátka vymenili tie záchody ktoré 

sú tam, lebo asi je tam, hovorím, ja som teraz bol s tou hygienou tak už majú ..............nad pisoármi 

a púšťa im ich školník raz za čas príde školník a púšťa ventil, je to katastrofa 

Stanislav Sedláček – Paľo, len sme chceli ak veď vieš už dakedy pred troma rokmi sme mali toto 

Ing. Pavel zajac – Stano ja teraz hovorím, že dokážem na to vybaviť peniaze  

Stanislav Sedláček – no veď zato by sa to mohlo ........... 

Pavol Šimun – ale to by malo zmysel vtedy, ak to vyvedieme až úplne novú kanalizáciu  
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Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja ti toto sľúbiť neviem že skrátka môžem tam zavolať projektanta a keď príde 

ten projektant, môžete si s ním sadnúť, to znamená rozbiť celý suterén základnej školy, včetne tých 

schodíkov pred školou, včetne toho betónu pred školou  

Pavol Šimun – a tak dneska sú rôzne technológie, dnes sa kadečo dá spraviť 

Ing. Pavel Zajac – no ja neviem ako, pozri sa ja ako mám ísť za ..............a dá mi skrátka sme sa dohodli 

tým, že mi dá nevyhovujúci stav a tým sa z toho stane havarijný stav, mne nikto školu zatvárať nebude 

ale skrátka skúsim na to vybaviť peniaze cez  ministerstvo školstva na havarijný stav, no druhá vec, berte 

to tak, že zasa je to obmedzené nejakým stropom asi šesťdesiat tisíc, no čo sa za tých šesťdesiat tisíc 

dá urobiť to ja neviem ale .........prešla si záchody dievčenské dole chlapčenské na poschodí, učiteľská 

záchod a dole tie čo sú pri kotolni aj ten spodný a ja hovorím, tam kde je odpad, neviem, čiže ak chce sa 

niekto na tom akože podieľať, ale zase berte to tak, že to zase bude výmena skrátka za ten pisoár bude 

tam moderný pisoár, nebude tam nič iného ......... 

Pavol Šimun – určite to treba spraviť ale vravím, to ak nespravíme s vývodom vonká, to nemá, to je 

všetko, to bude zase len čači, čači a dosť ale problém zostane, vieš dobre ako to býva 

Ing. Pavel Zajac – ale vieš ako .........nové stúpačky do pivnice, my nemáme nové stúpačky do pivnice  

Pavol Šimun – do tých peňazí dotiahnuť a dať aj to aby sa tam 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja neviem čo sa za to urobí, hovorím ako neviem, ja to neviem posúdiť  

Pavol Šimun – no tak aj tak na to bude treba projektanta, nie, bude to musieť projektant prísť a  

Ing. Pavel Zajac – a niekto to musí naceniť  

Pavol Šimun – bolo by dobre aby to niekto naprojektoval, ty potrebuješ 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, je to oprava havarijného stavu, ja nemôžem meniť dispozíciu, to čo tam je, 

musíme opraviť, hotovo, akurát poviem, že havarijný stav je aj stúpačka a vieme celú stúpačku dostať až 

hore, keď zistí ten navrhovateľ, že havarijný stav je aj .........tak nech to tam napíše, však ja nemám s tým 

problém, dobre, ak to vyjde s tých peňazí a ak bude treba priplatiť niečo tak sa to priplatí 

Pavol Šimun – vezmi si, že  gro tých záchodov je tuto na hornej strane tak tam by sa možno dalo cez 

bývalý sklad uhlia vyjsť vonka  

Ing. Pavel Zajac – Paľo ja neviem bude sa to riešiť, no 

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel Zajac – ale tu ide o to, mám si ísť pre zápisnicu a skrátka či to mám vôbec podať, lebo tam 

vlastne ide o to nie ak povieme dobre, že ideme to ..........a dakto povie, že nie, takto si to nepredstavujeme 

predsa  

Pavol Šimun – postup bude potom aký, keď ti dajú ten papier pôjdeš zistiť, či nám dajú na to peniaze a  

Ing. Pavel Zajac – ja ako dám spraviť z toho havarijný stav, dám to na okresný úrad, okresný úrad to 

zaradí do havarijných stavov a niekto v Bratislave nás vyberie že ten havarijný stav je prioritný a musí to 

vyriešiť, no, tak asi takto  

Pavol Šimun – tak až potom sa začne konať  

Ing. Pavel Zajac – samozrejme že až potom sa začne konať, škola bude v prevádzke a čo ja, nezavriem 

školu 

Pavol Šimun – ja som myslel tak, že ako keby sme 

Ing. Pavel Zajac – ja som aj povedal že teda, ak teda sa budú robiť nejaké búracie práce, tak sa budú 

robiť cez prázdniny, nemôžeme búrať kedy chceme   

Pavol Šimun – ale to som chcel povedať, vieš že či by nebolo dobré, táto fáza ktorú si povedal aj tak tam 

bude treba dať oné, projekt alebo proste niečo na základe sa to nacení, keby sme ten krok spravili 

z našich zdrojov a potom si to dáme refundovať,  
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Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja neviem dneska nemôžem robiť projekt, dneska riešim havarijný stav, Paľo, tu 

sa rieši havarijný stav 

Pavol Šimun – dobre,  

Ivan Kováč – ale ako to naceniť 

Pavol Šimun – potrebuješ 

Ing. Pavel Zajac – naceniť, nie projekt, naceniť budú robiť len čo tam je a len nacenia, prosím vás trubka 

Pavol Šimun – zatrúbila  

Ing. Pavel Zajac – sto desiatka sa vymení za plastovú z pivnice až hore  

Ivan Kováč – veď dobre, ale rozpočtár to nacení na základe niečoho, nejakých podkladov  

Ing. Pavel Zajac – no on si tam musí ísť a tam, skrátka pozrieť tie metre, a ďalšia vec ja neviem, ja vám 

teraz neviem povedať či teraz momentálne v tom štátnom rozpočte tieto peniaze na tie havarijné stavy 

sú a možno, že mi povedia, že ich musíme minúť do konca roka a tým pádom  

Stanislav Sedláček – a či ťa ešte vyberú 

Ing. Pavel Zajac –čo, no práve je neviem, je tu ešte veľa premenných, len ide o to ja mám spraviť ten prvý 

krok, skrátka vyrobiť havarijný stav  

Pavol Šimun – veď áno, len vravím ti, že kým tá fáza prejde celá, že či by nebolo dobre zavolať nejakého 

človeka, ktorý by sa k tomu vyjadril povedal áno, toto sa dá takto a toto tak, tuná sa dá toto a toto sa dá 

poriešiť  takto a potom už keď to bude sa bude jednať nebudeme musieť byť pod tlakom, bude to 

pripravené a ten rozpočtár to nacení a zrazu sa zistí máme, nemáme, lebo podľa mňa by to stálo aj zato 

keby sa to vyviedlo vonka a ked nám dajú šesťdesiat a bude to stáť osemdesiat, tak keď tých dvadsať 

dáme my len dobre pre tú školu spravíme  

Ing. Pavel Zajac – však určite 

Pavol Šimun – a aj pre budúce pokolenia, lebo to je len problém, to je časovaná bomba  

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec je to potrubie, ako zase pracujem na tom aby sme sa konečne dostali do 

toho zoznamu ako obec Ľubietová, že môžeme čerpať nejaké fondy na protipovodňové opatrenia na 

mimo toku, mimo tok, hej, lebo pokým nebudeme v tom zozname tak skrátka nám to, ja už som povedal, 

že pôjdem do Štiavnice a zrušíme aj dobrovoľný hasičský zbor, to všetko zrušíme, lebo Štiavnica tvrdí, 

že tu povodne nie sú  

....................... – no keď nie sú povodne, tak nie sú povodne  

Ing. Pavel Zajac – keď začne pršať tak všetkým oznámime, že povodeň nemôže prísť, lebo SVp Banská 

Štiavnica toto tvrdí, hovorím ja po ňom nechcem ani peniaze, len nech nás dajú do toho zoznamu 

a skrátka, keď s týmto má problém štátny podnik tak už nechápem čo  

Pavol Šimun – asi vedia prečo lebo potom by im vyplynuli iné povinnosti na povodí 

Ing. Pavel zajac – to je zoznam, keď si v tom zozname tak môžeš čerpať fondy, keď si v tom zozname 

nie tak čerpať fondy nemôžeš   

Pavol Šimun – a to je bé ale keď si to tam dajú, áčko ich povinnosťou je starať sa a tým pádom sa budú 

musieť viacej starať a zrejme na to nebudú mať peniaze, že v tom je problém 

Ing. Peter Sedláček –  

Pavol Šimun – no veď ale skúsiť to môžeme 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, dajme uznesenie 

Michaela Černáková- Uznesenie OcZ 44-21/2018 – zo dňa 30. augusta 2018 obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  zvoláva  verejný hovor dňa 4. októbra 2018 o 18,00 hodine 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, má ešte niekto niečo, ďakujem vám, pekný 

večer. 
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Starosta ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva  o 22,09 hod. 

 

Zo zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam. 

Zapísala Zuzana Kútna 

 

Overovatelia:  

 

Ing. Peter Sedláček                                         .......................................................... 

 

Pavol Šimun                                                    ......................................................... 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                    .................................................. 

 


